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Големи инвеститори 
стъпват в индустриалната 
зона край Меден рудник

Бургаското сПа 
крие рискове

Следващият 
брой на вестник 
„Черноморски 

фар“ ще излезе 
на 1 юни

Дона МИТЕВА

Престоят в лугата и калта на 
бургаските и поморийските сол-
ници не е безопасен, предупреж-
дава бургаска лекарка, която се 
занимава с калолечение. „Не 
трябва да се стои повече от 20 
минути, защото съществува ре-
ална опасност от инциденти“, 

казва д-р Антоанета Грозева. 
Голяма част от бургазлии, а и 
гости на града използват лугата 
и калта на солниците за самоле-
чение и процедури, които си на-
значават. Част от тях престоя-
ват неограничено време в лугата 
или пък намазани с кал. Приемат 
престоя там повече като атрак-
ция, отколкото като процедура.

„Лугата и калта  
са лечебни, когато  
се прилагат под 
медицински надзор“, 
категорична е  
д-р Антоанета Грозева
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Депутатите от 45-я 
парламент - 

А сега накъде?

Първият Общински съвет на 
Бургас е бил само от 9 души

Стр. 4-5

Новият БГ филм с Мария Бакалова 
с предпремиера край морето

Национали 
ще се 

борят за 
олимпийски 

квоти 
Знаете ли, че...

В „Парк 
Арена ОЗК“: 

Стр. 
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Георги РУСИНОВ

Терените в новата ин-
дустриална зона, нами-
раща се край Меден 
рудник, са доста по-го-
леми от досегашните в 
Индустриален логисти-
чен парк – Бургас. Това 
обясни пред журнали-
сти на въпрос от „Чер-
номорски фар“ кметът 
на Община Бургас Ди-
митър Николов. Той до-
бави, че зоната край 
най-големия бургаски 
комплекс, която се явя-
ва втора фаза на Индус-
триален логистичен парк 

– Бургас, ще е много по-
голяма и е готова.

„Този път различното 
от това, което взимаше 
като решения Общински 
съвет – Бургас досега е, 
че те касаеха първата 
част на Индустриален 
логистичен парк – Бур-
гас, който се намира 
край комплекс „Славей-
ков“. Сега вече взимаме 
решения за първите те-
рени във втора фаза, ко-
ято се намирав дясно от 
пътя за Созопол. Тери-
торията, която беше ед-
но блатище, претърпя 
изключителни тран-

сформации и сме готови 
да започнем предоста-
вянето на първите тере-
ни. Едната компания е 
немска - „Тисенкгруп“ и 
ще изгражда логистична 
база. Втората компания 
е от София – „Старт ин-
женеринг“ ще започне 
ситуиране на електро-
оборудване на „Шнай-
дер“ и „Сименс“. Трета-
та е бургаска компания 
– „Сатурн-2“, която има 
увеличена поръчки и за-
явки и ще разширява 
своята база. И на трите 
места ще се открият но-
ви работни места. На-

Георги РУСИНОВ

Починалият от коронави-
рус д-р Живко Радев ще има 
свой паметник в Морската 
градина. Това гласува Об-
щински съвет – Бургас. До ре-
шението се стигна след като 

предложението за втори път 
влезе в дневния ред на мест-
ния парламент. В предишното 
заседание то бе отложено за 
майската сесия, тъй като не 
бяха спазени всички необхо-
дими регламенти – събиране-

то на минимум 1000 подписа и 
други.

Идеята имаше своите про-
тивници в лицето на някои от 
общинските съветници, които 
бяха против този паметник да 
се ситуира в Морската гради-

на. На днешното заседание 
обаче заедно с подписите на 
4500 души бе дошла съпруга-
та на д-р Радев – д-р Златина 
Радева. Тя говори пред об-
щинските съветници и с емо-
ционалната си реч извоюва 
решението в полза на из-
граждането на монумента в 
Морската градина.

„Обществото не е длъжно 
да знае, че след всеки спасен 
пациент ние, лекарите, пла-
щаме с нашето собствено 
здраве. Такива хора трябва 
да бъдат помнени. Такъв ле-
кар беше д-р Живко Радев. 
Отдаваше се докрай. Събра-
ли сме над 4500 подписа на 
хора, които подкрепят идеята 
за изграждането на негов па-
метник. Това са само една 
малка част от подкрепящите 
идеята. Той помогна на много 
хора, правеше операции на 
пациенти, които други хирур-
зи бяха отписали. Имаше 
златни ръце, смело сърце и 
огромно човеколюбие. Д-р 
Радев създаде цяло поколе-
ние специалисти, които да се 
грижат за нашето здраве. 
Вярвам, че вие като предста-
вители на хората, ще се съо-
бразите с желанието им. Не е 

ли именно здравето най-голя-
мата общочовешка ценност. 
Нека отдадем заслуженото 
на хората, които са се отдали 
на тази кауза“, заяви почти 
през сълзи съпругата.

Последваха изказвания в 
съгласие и от общинските съ-
ветници Веселин Пренеров, 
Йордан Георгиев, Георги Дра-
калиев и Манол Тодоров. 
Кметът Димитър Николов съ-
що призова местните парла-
ментьори да гласуват „за“.

„Чувствам се неловко, за-
щото това решение трябваше 
да бъде взето още на пре-
дходната сесия и да не се 
стига дотук днес да се депо-
зират над 4500 подписа. Мо-
жеше и да са много повече. С 
това решение ще направим 
голям реверанс към всички 
лекари и всички, които изгу-
биха битката с този невидим 
враг. Д-р Радев съзнаваше 
големия риск да работи в та-
зи среда, но човеколюбието у 
него надделя. И за финал – 
той създаде една прекрасна 
школа от лекари. Тази до-
кладна трябва да бъде под-
крепена“, каза кметът.

39 гласуваха „за“ и 2 се 
„въздържаха“.

С емоционална реч съпругата на д-р Радев 
извоюва монумент в негова памет

Георги РУСИНОВ

С абсолютно мнозинство 
Общински съвет – Бургас 
прие предложението за про-
мяна в Наредбата за услови-
ята и реда за платено и без-
платно паркиране и контро-
лиран достъп на моторни 
превозни средства в опреде-
лени зони на територията на 
община Бургас.

47 общински съветници 
гласуваха „за“ предложение-
то за въвеждане на кратко-
срочни стикери на хора с 
имоти в обхвата на платени-
те зони, но без постоянен ад-
рес. Идеята е да могат два 
пъти в годината да закупуват 
стикер, струващ 39 лева, кой-
то да важи за 14 дни.

Общественият посредник 
на Бургас Тодор Стамболиев 
от няколко години алармира, 
че получава много сигнали 
от наши съграждани, които 
живеят и работят в други гра-
дове, че когато си дойдат в 
Бургас, трябва да заплащат 
за паркиране в „синя“ и „зе-
лена“ зона. Обикновено тези 
хора си идват у дома за лят-

ната почивка и покрай раз-
лични празници – Великден-
ски или Коледни и Нового-
дишни.

С предлаганата промяна 
се дава възможност за изда-
ване на краткосрочен стикер 
в зоните за платено парки-
ране на гражданите, които 
нямат постоянен адрес на 
територията на община Бур-
гас, но са собственици на 
имот, който по предназначе-
нието си е за жилищни нуж-
ди. 

В промените се посочва 
подробно, че хората, които 
ще закупуват стикери, тряб-
ва да не са собственици, 
както и да не са носители на 
правото на владение, или 
ползване върху гараж със 
статут на самостоятелен, 
общ или преместваем обект.

Правото на платено парки-
ране за 14-дневен срок ще 
се издава единствено за 
един автомобил на един соб-
ственик, или съсобственик 
на съответния жилищен 
имот, включително и когато 
имотът е семейна общност. 

За да се издаде стикер ще 

трябва да се представя нота-
риален акт, или друг доку-
мент за собственост на не-
движимия имот, заедно със 
Справка по данни за физиче-
ското лице за вписвания, от-
белязвания и заличавания, 
издадена от Служба по впис-
ванията Бургас, не по-късно 
от 5 дни преди датата на по-
даване на заявлението и де-
кларация по образец. 

В случаите на последващо 

установени декларирани не-
верни обстоятелства и/или 
представени към заявление-
то документи с невярно съ-
държание, издаденият крат-
косрочен стикер се анулира, 
като се информират компе-
тентните органи, а платената 
сума не се възстановява.

Промените в наредбата ще 
влязат в сила от 1 юни 2021-
ва.

С 46 гласа „за“ бяха при-

ети и промени в наредбата, 
уреждаща паркирането на 
хората с увреждания. Пред-
седателят на Транспортната 
комисия Евелина Михалева 
обясни пред колегите си, че 
още с приемането й преди 
половин година е била зая-
вена готовност за промени 
по нея след като поработи 
известно време. Тя, шефът 
на ОП „Транспорт“ Андрей 
Рунчев и общественият по-

средник Тодор Стамболиев 
са се срещнали с председа-
телите на ТЕЛК комисии, за 
да се уточнят максимално 
детайлите по предлаганите 
промени, за да се получи 
още по-добре работеща на-
редба. Михалева посочи съ-
що, че се е свършила много 
работа по нея и дори техни 
колеги от други градове са 
се свързали с тях, за да мо-
гат да я ползват и те. 

Димитър Николов: Терените в новата 
са много по-големи и атрактивни

Стикери за паркиране в платените зони за 14 дни вече са факт

Д-р Златина Радева

Тодор Стамболиев
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индустриалната зона край Меден рудник
шата задача е да одо-
бри и осигури условията 
на достъпност като ло-
кали, доставка на елек-
троенергия, канализа-
ция, водопроводи и 
всичко останало. Съв-
сем скоро ще видите, че 
там ще започнат да се 
появяват още предприя-
тия“, категоричен е Ни-
колов.

Индустриалната зона 
в Меден рудник е готова 
от към урбанистичните 
процеси и доставката 
на инфраструктура.

„Можем да приемем 
първите компании, кои-
то да започнат изграж-
дането на своите бази. 
По същия начин и тази 
част ще е в сферата на 
производството и логис-
тиката и затова ще има 

лека конкуренция с пър-
вата фаза. Терените 
обаче ще бъдат по-голе-
ми и конкурентоспособ-
ни. Ако стандартният те-
рен в първа фаза беше 
средно между 5 и 10 де-
кара, сега ще е между 
20 и 30 декара“, конкре-
тизира кметът.

Тези дни стана ясно, 
че друга IT компания съ-
що ще развива дейност 
в Бургас. От половин го-
дина са проучвали тази 
възможност чрез анкети 
и разговори с потенци-
ални служители. Една 
част от IT специалистите 
на компанията ще бъдат 
преместени от София.

„Това показва, че Бур-
гас е предпочитано мяс-
то за развитие на такъв 
високотехнологичен 

бизнес и се създава все 
по-голяма конкуренция 
в IT сектора. Чувства се 
сериозен недостиг на 
специалисти и затова 
ние партнираме на тези 
компании, които желаят 
да изграждат бази за 
обучение, академии, 
школи. Тази година в IT 
гимназията имаме две 
нови паралелки, които 
касаят обучението в 
сферата на изкуствения 
интелект. Министерство 
на образованието одо-
бри нашата учебна про-
грама и за тази цел вече 
изграждаме нов учебен 
корпус. Предстоят ни 
изгражданията и на кор-
пуси в „Кирил и Мето-
дий“ и Математическата 
гимназия“, завърши Ни-
колов.

Светлин СВетЛеВ

Химнът на Странджа е 
изписан върху новата 
сграда на Общината в 
Царево. Всеки местен 
жители може да си при-
помни думите на „Ясен 
месец веч изгрява....“,  а 
гости и туристи да го на-
учат.

Остава само да се 
добави осветление, за 

да може да се вижда и 
вечер текстът. Думите 
са изписани на една 
от стените, по подобен 
начин цели калкани на 
жилищни блокове бя-
ха обрисувани в гра-
фити възрожденци в 
Сопот.

Новата сграда на об-
щинската администра-
ция в Царево трябва да 
е готова до дни.

Дона мИтеВа

Над 60 проверки е извър-
шило около 24 май звеното 
„Фискален контрол“ - НАП 
Бургас в трите области Бур-
гас, Ямбол и Сливен.

Основно във фокуса на 
проверяващите са фри-
зьорски  салони, фотосту-
дия, магазини за цветя и 
зеленчукови магазини. 

Проверяващите са вли-
зали като „таен клиент“. Ус-
тановени са пет нарушения 
– неиздаване на касов бон.

Същевременно от данъч-
ните се прави и регулярно-
то засичане на оборота, ко-

ето си е регулярно и не ка-
сае само гореизброените 
видове магазини.

По мнение на експерти-
те, няма завишаване на на-
рушенията, нито има таки-
ва, които са драстични – 
като липса на касов апа-
рат. 

Въпреки по-големия обо-
рот в онези места, свърза-
ни с баловете и абитуриен-
тите, броят на нарушенията 
е такъв, какъвто е бил и без 
да има празници, обясниха 
от пресцентъра на НАП – 
Бургас, подчертавайки, че 
фискалната дисциплина е 
на добро ниво.

Данъчни на проверка  
във фризьорски салони и магазини за цветя 

Дона мИтеВа

3350 четвъртокласници 
вчера се явиха в 106 учили-
ща на външно оценяване в 
областта. За първи път бя-
ха раздадени готови блан-
ки, върху които учениците 
работиха. Изпитът бе в 
продължение на 60 минути, 
като децата със специални 
образователни потребно-
сти работиха допълнител-
но още 30 минути,  подпо-
магани от нужните експер-
ти.

Първата част на изпита 
съдържаше аудиодиктов-
ка, еднаква за всички уче-
ници в цялата страна.

Изпитът се проведе при 
всички норми за безопас-
ност във връзка с панде-
мията, валидни и за голе-
мите матури.

В Бургаска област няма 
карантинирани ученици. 11 
деца са със специални об-
разователни потребности, 
които са участвали в тест-
ването.

Работите са предадени в 

Регионалното управление 
на образованието. Те оба-
че са заключени в специ-
ална зала с нужната охра-
на и след като мине днес и 
изпитът по математика, за-
едно ще пътуват за София. 

Там ще бъдат закодирани 
и разпределени в оцени-
телските центрове.

„Искам да успокоя роди-
телите, че тези тестове са 
важни за самата образо-
вателна система, за това 

как се усвоява материалът 
и как се справят учителите 
в различните училища, от-
колкото за самите деца“, 
коментира инж. Виолета 
Илиева, началник на РУО – 
Бургас.

3350 четвъртокласници от областта 
показаха какво знаят по български

Химнът на Странджа 
грейна върху новата 
сграда на Общината 

в Царево



Екип на  
„Черноморски фар“

На 11 юли ще избираме 
отново народни представи-
тели. Бисът се наложи след 
като не бе съставено прави-
телство през пролетта.

Че ще бъде бис, е вече 
почти ясно, защото пар-
тиите надали ще предло-
жат нови лица и в новото 
46-о Народно събрание се 
очаква да влязат 80% от 
онези в 45-ото НС. Заради 
краткия срок трудно ще се 
сменят водачи на листи и 
лица. Най-вероятно е пар-
ламентът да е със същите 
партии.

Все още под съмне-
ние е дали ще успеят да 
прескочат 4-те процента 
Обединените патриоти, ко-
ито на предишните избо-
ри изпаднаха, защото бяха 
разделени. Те бързо попра-
виха тази грешка и ще се 
надяват математическият 
сбор да им донесе успех.

Как видяха 45-ото НС, 
какво успя и какво не успя 
да свърши то. Зададохме 
няколко блиц въпроса на 
ексдепутатите, които ще 
влязат в историята като на-
родни представители в най-
краткия парламент.

Днес публикуваме отгово-
рите на една част от тях.
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Депутатите от 45-я 

- Г-н Табаков, какво успя 
да свърши 45-ото НС?

- В рамките на 9 парламен-
тарни дни успяхме да внесем 
31 законодателни инициативи, 
като едни от най-значимите от 
тях бяха преизчисляването на 
пенсиите, подпомагане на мал-
кия и средния бизнес, както и 
хората в неравностойно поло-
жение. За жалост нито една от 
законодателните инициативи 
не влезе в пленарна зала по-
ради краткия живот на само-
то Народно събрание (б.а. НС). 
Ако трябва да посоча две от 
най-значимите промени, ко-
ито се случиха все пак, това 
са промяната в Изборния ко-
декс и Парламентарната коми-
сия по ревизията на предиш-
ните власти, която бе оглаве-
на от Мая Манолова. Тази ко-
мисия даде началото на края 
на „ерата Борисов“.

- а какво не успя?
- 45-ото НС не успя да свърши 

това, което пряко засяга наши-
те сънародници. Конюнктурата 
беше такава. Важното в случая 
е, че „Изправи се! Мутри вън!“ 
успя да покаже, че НС може да 
бъде отворено за народа, как-
то и да се върне част от парла-
ментаризма в България.

- Чувствате ли се депутат 
за един месец?

- Всички колеги в рамките 
на 45-ото НС бяха депутати за 
един месец. Това, което ме 

кара да се чувствам уверен 
е, че сега протестните партии 
ще получат по-голяма подкре-
па и само по себе си ще има-
ме солидна почва за създа-
ването на така необходимо-
то правителство на Република 
България.

- Какво очаквате от 46-
ото НС?

- На практика не се реши 
нито един от проблемите на 
обществото. Желанията на хо-
рата, които бяха на площади-
те, не бяха изпълнени – за по-
добри доходи, за съдебна ре-
форма, за прозрачност в упра-
влението и слагане на края на 
корупционния модел.

- Очакванията Ви за пред-
стоящите избори и как си 
представяте парламентар-
ния живот от тук нататък?

- Важното в случая е да се 
каже, че коалиция „Изправи 
се! Мутри вън!“ бе една от 
първите, които се регистри-
рахме за предстоящите избо-
ри през юли, което само по 
себе си показва активността 
ни, а това следователно ще 
доведе и до по-голяма подкре-
па за нас. Очакванията ми са 
нашето представителство да 
бъде по-сериозно и с по-го-
ляма подкрепа от обществото. 
Това ще ни даде увереност в 
следващото, 46 НС, да изпъл-
ним целите, които сме си по-
ставили.

- адвокат Ошавков, какво успя 
да свърши 45-ото НС? 

- Можем да разделим работа-
та на това НС на две части – чис-
то законодателна и такава с поли-
тическо значение. Чисто законо-
дателната беше свързана най-ве-
че с приетия Избирателен кодекс, 
чиято основна цел беше да се оси-
гури възможност на почти 2 мили-
она българи в чужбина да гласуват 
и да се предотвратят манипулации 
на изборите. В изпълнение на пре-
дизборните си ангажименти, пар-
ламентарната група на „Изправи 
се! Мутри вън“, на която съм пред-
ставител, успя да внесе 31 зако-
нопроекта и проекти, което я пра-
ви най-продуктивната група в този 
парламент.  Тези законопроекти не 
успяха да минат на второ четене, 
заради краткия живот на този пар-
ламент. Чисто политически това 
Народно събрание беше успех, за-
щото върна дебата там, където му 
е мястото – в пленарната зала, и 
показа, че то не може повече да 
просто бъде гумен печат, който да 
парафира вече взетите решения на 
премиера. Това Народно събрание 
ще продължава да се свързва и с 
работата на Комисията по ревизи-
ите, на която имах честта да бъда 
член. Изслушването на бизнесме-
на Илчовски в третото заседание 
на Комисията, което се предава-
ше и пряко от някои медии, вклю-
чително и онлайн, имаше ефект 
на детонатор в обществения жи-
вот. Реакцията от страна на депу-
татите от ГЕРБ, които се опитаха 
по команда да осуетят работата 
на комисията, всъщност им изигра 
лоша шега и само увеличи интере-
са към разкритията. Само в рамки-
те на няколко заседания бяха по-
лучени над 90 сигнала за коруп-
ция и злоупотреби, всички при-
дружени с доказателства и доку-
менти. Показателен е фактът, че и 
към настоящия момент в коалици-
ята „Изправи се! Мутри вън“ про-
дължават да се получават такива 
сигнали. Цялата дейност на коми-
сията и общественият отзвук по-
казват колко е крещящо силна е 
нуждата от справедливост в бъл-
гарското общество. Надявам се 
правораздавателните органи да 
го разбират и да видим най-после 
ефективни присъди за корумпира-
ни български политици. 

- За какво не стигна време-
то?

- Причините за късия живот на 
45 Народно събрание бяха силно 
разнородният му състав, липсата 
на координация между отделни-
те опозиционни сили и ясно изра-
зената разлика в целите на раз-
личните партии и коалиции в пар-
ламента. Едни се бяха приготвили 
да прокарат законопроекти, които 

ще поставят началото на разграж-
дане на „модела ГЕРБ“, други явно 
бяха влезли с единствената цел да 
се търсят нови предсрочни избори. 
След първоначалното стъписване и 
шок от новото съотношение на си-
лите в парламента, депутатите от 
ГЕРБ заеха силно агресивна по-
зиция, като с процедурни похва-
ти се опитваха да бламират нор-
малната работа в пленарна зала и 
всички инициативи на другите пар-
тии. Смятам, че по-удачният вари-
ант беше 45-ото Народно събрание 
да състави правителство от т. нар. 
партии на протеста, с предварител-
но определен кратък живот от 5-6 
месеца но с ясно зададени цели и 
задачи. Такъв  срок би бил доста-
тъчен, за да се приемат така нуж-
ните промени в законодателство-
то, които биха поставили началото 
на разграждане на „модела ГЕРБ“, 
както и да се реформира държав-
ната администрация. Виждаме про-
блемите, с които сега се сблъсква 
служебното правителство. На вся-
ко едно следващо редовно прави-
телство ще му се наложи да мине 
през минното поле, заложено от 
предходните управляващи.

- Чувствате ли се депутат за 
един месец? 

- На практика бях депутат за по-
малко от месец, но в това няма дра-
ма за мен. По-скоро гледам на пре-
биваването си там като отговор-
ност, гласувана ми от избиратели-
те и възможност да внеса промяна 
в сферите, които са важни за мои-
те избиратели и за мен лично като 
гражданин и професионалист. А за 
това как съм се справил в общо 
9 пленарни заседания говори, че 
името ми стои като вносител под 
9 законопроекта и 3 проекта за ре-
шения в 45 Народно събрание. Това 
е повече, отколкото някои колеги 
депутати са имали за изкаран цял 
мандат на Народно събрание. Бях 
избран и за секретар на парламен-

тарната ни група, което показва и 
доверието на колегите ми депутати 
към мен. Но това, с което действи-
телно се гордея, беше работата ми 
в Комисията по ревизиите. Аз, Мая 
Манолова и Андрей Вълчев бяхме 
тримата представители на парла-
ментарната  група на „Изправи се! 
Мутри вън!“ в комисията. Като член 
на комисията, по време на изслуш-
ванията на Светослав Илчовски и 
Иван Ангелов зададох въпроси, ко-
ито доведоха до част от най-скан-
далните разкрития на комисия-
та. Например, мои бяха въпроси-
те за произхода на златните кюл-
чета в чекмеджето на премиера 
и начина, по който Борисов е уп-
ражнявал влияние върху турски-
те ветеринарни власти в полза на 
Ангелов. Показателно е, че и към 
настоящия момент с мен продъл-
жават да се свързват представите-
ли на разследващи медии и обик-
новени граждани, които търсят мо-
ята помощ и мнение за различни 
въпроси, свързани със случаи на 
корупция.

- Какво очаквате от 46-ото 
НС? 

- 46-ото Народно събрание ще 
има същите задачи както и 45-ото. 
На партиите на протеста ще им се 
наложи да търсят възможност за 
обща коалиция, за да се направят 
така нужните реформи в съдебна-
та система и държавната админи-
страция. Като най-активната и ра-
ботоспособна парламентарна гру-
па, очаквам  „Изправи се! Мутри 
вън!“ да бъде още по-добре пред-
ставена в следващото Народно съ-
брание. Ако не друго, то поне в пре-
дишното Народно събрание хора-
та видяха кой за какво се бори и 
как смята да го постигне. Надявам 
се политическите формации извън 
ГЕРБ и ДПС да намерят нужната 
смелост и мъдрост, за да съста-
вят правителство, което ще лежи 
на принципна основа и без задку-
лисни договорки.

- Как си представяте парла-
ментарния живот от тук ната-
тък?

- И партията, на която съм пред-
ставител – „Движение 21“, и моите 
избиратели, които са ми гласували 
доверие, очакват да се кандидати-
рам отново. Надявам се, ако бъда 
избран в следващото Народно съ-
брание, да имам изключителния 
шанс да работя отново заедно с 
политици като Татяна Дончева и 
Мая Манолова. Мая Манолова се 
показа като работоспособен и по-
следователен политически лидер, 
способен да обедини личности и 
партии с различни цветове и мина-
ло. Татяна Дончева пък, в качество-
то си на заместник-председател на 
НС беше здравият разум и безспо-
рен авторитет  в парламента.
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Как видяха отвътре те 
живота на най-краткото 
Народно събрание

Живко Табаков, ИСМВ:Адвокат Драгомир Ошавков, ИСМВ: 

За 9 дни внесохме 
31 законодателни 

инициативи

Комисията по ревизия показа 
крещящата нужда от справедливост
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Парламент - А сега накъде?

- Господин Кънев, какво успя да 
свърши 45-ото НС?

- Четиридесет и петото Народно събра-
ние успя да постави  началото на края на 
ГЕРБ. Вярно, че процесът ще е дълъг, за-
щото те дванадесет години са се имплан-
тирали във всички структури. Но връща-
не назад няма. Независимо от това кои 
политически сили ще бъдат в следващия 
парламент няма да е същото за тях. 45-
ото НС бе луда фиеста за хора, които за 
първи път виждат парламентарна власт и 
дебати, но и за хора, които дълги години 
са я консумирали тази власт.

- Какво не успя да свърши това 
Народно събрание?

- Всички очаквани предложения за про-
мени. Бе пълен абсурд да се очаква, че 

ще бъдат разгледани тези предложения. 
Но за мен продължавам да твърдя, че е 
важно, че се постави началото на края 
на ГЕРБ.

- Какво очаквате от 46-ото НС?
- Очаквам да се конституира прави-

телство. Българският бизнес и икономи-
ка няма да издържат на липсата на упра-
вление. Това правителство, което зададе 
президентът Румен Радев като служебно, 
може да послужи като модел на очаква-
ното ново. Зависи от това БСП каква по-
зиция ще има след изборите.

Смея да твърдя, че в момента БСП е в 
много добра кондиция. Събираме се, а 
не се разединяваме – това е показател-
но, че изваждаме на преден план разума 
на българина, който е бил в опозиция. За 
разлика от така наречените несистемни  
партии, ние разчитаме на опита. А който 
си е кротувал досега – пак ще го прави. 
Избирателите са тези, които трябва да ре-
шават мъдро и  не бива  в никакъв случай 
да ги подценяваме.

- Как си представяте парламентар-
ния живот от тук нататък?

- Българският парламентарен живот 
няма да е по-различен от този, който беше 
досега. Преди години бяха извадени днев-
ниците на Първото Велико народно събра-
ние и четейки ги, се вижда, че дебатите 
са не по-различни. А новите партии, кои-
то тръгнаха по метода на една българска 
поговорка - „Никой не може да ви даде 
толкова, колкото аз мога да ви обещая“, 
не знам докъде биха стигнали.

По-скоро се обръщам към българския 
избирател, припомняйки, че всичко ново 
е интересно, но той трябва да прецени до-
колко да го подкрепи.

- Какво успя да свърши 45-ото НС
- Успя да направи редица промени в 

Изборния кодекс точно преди провеждане 
на изборите. Тази практика отдавна е по-
сочена като неприемлива от европейски-
те ни партньори.

Реално сега ще се гласува само с маши-
ни, хартиените бюлетини ще бъдат изключе-
ние. За съжаление, това вероятно ще отка-
же част от по-възрастните избиратели, ко-
ито имат притеснения, че няма да се спра-
вят, ще се изложат в секционната коми-
сия. Няма значение за кого гласуват тези 
хора - те са български граждани и не тряб-
ва да им се ограничава правото да напра-
вят своя демократичен избор. 

Освен това ако гласуват половината от 
избирателите в една от големите бургаски 
секции, изборният ден ще трябва да про-
дължи 20 часа. И това е само при условие, 
че избирателят успее да гласува в рамките 
на 3 минути. Реално този казус е предпос-

тавка за опорочаване на изборите. 
И не на последно място премахването 

на ограничение за изборни секции в стра-
ните извън Европейския съюз. Вероятно 
благодарение на тези поправки най-мно-
го нови гласоподаватели ще има от съсед-
на Турция. 

- Какво не успя?
- Не успя да работи за дневния ред на 

гражданите. Давам и един регионален 
пример:

Бургаската група на народните пред-
ставители на коалицията ГЕРБ-СДС бяхме 
инициатори и сред вносителите на зако-
нодателни промени, които имаха за цел 
да решат 50-годишния проблем на рибар-
ската общност в Бургас. Предложенията 
уреждаха единствено и само статута на 
Рибарското селище.

Ако измененията бяха приети, рибари-
те щяха да могат да използват рибарски-

те си хижи и съоръжения спокойно. Това 
обаче не се случи. Скандалите и обидите 
явно бяха по-важни за повечето депутати 
от т.нар. нови партии. 

- Какво очаквате от 46-ото НС
- Очаквам да състави правителство, за-

щото ние сме демократична държава и уп-
равляващите трябва да имат легитимност. 
Необходима е стабилна власт, която да съз-
дава предпоставки за преодоляване на ико-
номическите последствия след COVID-19.

По време на мандатите на ГЕРБ се из-
вървя труден и дълъг път към единната ев-
ропейска валута. Не трябва да изпускаме 
тази възможност за държавата. 

- Как си представяте парламентарния 
живот от тук нататък?

- Надявам се да няма нищо общо с това, 
което видяхме в 45-ото Народно събрание. 
Популизъм, истерии и обиди нямат място в 
най-важната българска институция. 

Димитър Бойчев, депутат от ГЕРБ-СДС:

Необходима е стабилна власт,  
която да преодолее икономическите 

последствия от COVID-19

- Какво успя да свърши 45-ото НС? 
- Успя да свали Борисов от власт, да по-

вдигне завесата, спусната над управление-
то на ГЕРБ през последните 10 години, зад 
която хората видяха грозното лице на ко-
рупцията, рекета и източените милиарди 
от джобовете на данъкоплатците от шепа 
олигарси, прегърнати с Борисовата власт 
и всичко това благодарение на бездейст-
вието на главния прокурор - сега Гешев, 
преди това Цацаров.

Успя също така да покаже нагледно не-
отложната нужда от съдебна реформа, ко-
ято да направи правораздавателната сис-
тема работеща срещу корупцията по висо-
ките етажи на властта и по този начин да 
донесе най-сетне справедливост за всич-
ки български граждани, като накаже ви-
новните за ограбването на България през 
последните 30 години и върне заграбено-
то от тях на държавата. 

- Какво не успя?
- Не му стигна времето да започне съ-

дебната реформа, като закрие две от бу-

халките на Борисовата/Гешевата власт - 
специализирания съд и специализирана-
та прокуратура. 

- Притеснявате ли се, че можете да 
влезете в историята като депутат за 
един месец?

-Не, дори напротив. Само за един месец 
успяхме да постигнем това, което няколко 
народни събрания преди нас не успяха - 
осветяването на олигархичен модел.

- Какво очаквате от 46-ото НС?
- Целта пред 46-ото Народно събрание е 

да проведе съдебна реформа, която да сло-
жи край на безнаказаната гранд корупция. 
Очаквам да бъде съставено редовно пра-
вителство с участието на „Демократична 
България“, което да бъде излъчено от пар-
ламентарно мнозинство на именно такава 
промяна, която да утвърди върховенство-
то на закона в държавата.

- Как си представяте парламентар-
ния живот от тук нататък?

- Динамичен, открит за всички гражда-

ни, поставящ важните обществени теми 
във фокуса на общественото внимание. 
Борбата между партиите ще бъде основно 
за завоюване на по-голямо доверие сред 
избирателите. С оглед едно бъдещо неста-
билно мнозинство и страх от нови предс-
рочни избори, някои партии е възможно 
да се плъзнат по плоскостта на популизма 
и дълго след изборите ще са в режим на 
предизборна кампания. Прогнозата ми за 
11 юли е продължаващ срив на ГЕРБ, същи 
нива за ИТН, увеличаваща се подкрепа за 
„Демократична България“. Божков прежи-
вя своята кулминация и няма да повтори 
резултата си от 4 април, същото важи и 
за „Възраждане“. Новото безпринципно 
обединение на Марешки с Каракачанов и 
Симеонов е спорно дали ще успее да мине 
4-процентовата бариера, в което може би 
ще успее формацията на Манолова. ДПС 
евентуално ще загубят депутатски места 
при по-голяма избирателна активност в 
България, Европа и САЩ.

Димитър Найденов, 
„Демократична България“: 

Петър Кънев, водач на групата 
на „БСП за България“ в Бургас:

То бе луда фиеста

Очаквам новият 46-и 
да състави правителство 



Силвия ШАТЪРОВА

Първият Общински съ-
вет на Бургас след Осво-
бождението през 1879 е 
бил само от... 9 души. 
Указанията как да се из-
бира той са дадени от то-
гавашния губернатор на 
Източна Румелия Гавра-
ил Кръстевич. Според 
Берлинския договор Бур-
гас остава в автономна-
та област Източна Руме-
лия и това налага да се 
управлява и подчинява 
на Органическия устав, 
който играе ролята на 
Конституция на автоном-
ната област.

Бройката на общински-
те съветници е варирала 
в зависимост от броя на 
населението, но те не са 
били повече от 11 души, 
факт, който сега ни се 
струва твърде немислим, 
защото със същата брой-
ка в съвременния Об-
щински съвет са някои 
от постоянните му коми-
сии, а целият състав е от 
51 души. По онова време 
съветниците са били по-
четни и постоянни. Кме-
тът е бил и председател 
на Общинския съвет. До-
кументът как да се изби-
рат е показан във фоайе-
то но Културния дом на 
НХК, точно пред залата 
на Бургаския общински 
съвет, той е на три езика 
- български, турски и 
гръцки, какъвто е бил и 
съставътн на население-
то на града по онова вре-
ме.

Пред залата на Общин-
ския съвет бе открита 
експозиция на важните 
първи документи на мест-
ния парламент още след 
Освобождението. 

Тези и други факти мо-
гат да бъдат видени във 
витрини. Идеята е на 
председателя на Общин-
ския съвет - Бургас проф. 
Севдалина Турманова, а 
документите са от Дър-
жавен архив - Бургас, къ-
дето се пази цялата ис-
тория на Общинския съ-

вет до наши дни. 
Три са витрините във 

фоайето - в първата са 
архивните документи, 
във втората са снимки от 
атмосферата на града, а 
в третата са показани 
основните отличия на 
Община Бургас, с които 
се удостояват заслужи-
лите бургазлии - почетен 
съветник, почетен граж-
данин, медал за достой-
на служба, ключът от Ку-
лата на община Бургас и 
почетната значка на Об-
щина Бургас.

„Специално за излож-
бата ни беше предоста-
вен плакетът на компо-
зитора Тончо Русев, 
единственият носител на 
най-високото отличие - 
„Кавалер на Сребърния 
кръст „Свети Николай“. 
Той се съхранява в каби-
нета на великия компо-
зитор и е най-скъпата и 

най-ценена от него и 
близките му награда. Ще 
може да бъде видян от 

гражданите само за ня-
колко дни“, каза по вре-
ме на откриването на ми-

ниекспозицията проф. 
Севдалина Турманова. 

Освен изложбата, са 
поставени и снимки на 
председателите на Об-
щински съвети от 1991 
година досега.

„Архивът откликна на 
идеята да се проследи 

институцията Бургаски 
общински съвет. Тук е 
една малка част, която 
съхраняваме при нас, 
постарахме се да пока-
жем най-характерните 
първи документи, обръ-
щам специално внима-
ние на указанието на то-

гавашния секретар на гу-
бернатора на Източна 
Румелия, който през 1884 
година става и генерал-
губернатор. Позовавай-
ки се на Органическия 
устав, той дава указания 
как да се проведат избо-
ри за общински съветни-
ци.

В тази скромна витри-
на няма как да бъде по-
казано всичко. Първият 
бюджет на общината по-
казва сериозното отно-
шение на първите граж-
дани на Бургас“, каза 
Данка Георгиева - дирек-
тор на Държавен архив - 
Бургас

Първият документ, по 
който Бургас вече се уп-
равлява като част от Кня-
жество България, е изда-
ден през 1886 година. 

В Държавен архив - 
Бургас може да се види 
цялото местно нормот-
ворчество до наши дни.

А във витрините е пока-
зан още документът за по-
четното гражданство на 
композитора Георги Ша-
гунов, който бе удостоен 
наскоро с това звание, 

както и званието за удос-
тояване на композитора 
Емил Чакъров с него.

Към отличията е и пла-
кетът, който „Черномор-
ски фар“ връчи на Об-
щинския съвет по случай 
100-годишния си юби-
лей.

Съветници питат, 
администрацията отговаря

 Първият Общински съвет  
на Бургас е бил само от 9 души
Кметът е бил и председател 
на Общинския съвет 

СТРА ни цА 6 28-31 МАЙ 2021

местна

Знаете ли, че...

ОБЯВЛЕНИЕ

На основание чл. 90 от КТ и чл.68, ал. 
1 от ЗЛЗ „Многопрофилна болница за ак-
тивно лечение „Сърце и Мозък” ЕАД – гр. 
Бургас обявява конкурс за заемане на 
следната длъжност: 

Началник на Второ отделение по обща 
кардиология.

1. Място на работа – Второ отделение 
по обща кардиология в “Многопрофилна 
болница за активно лечение „Сърце и Мо-
зък”” ЕАД – гр. Бургас.

2. Характер на работа – участие и упра-
вление в дейността на отделението съглас-
но ЗЛЗ, ЗЗ и останалите нормативни актове 
и съответните Медицински стандарти; да 
познава основно всички апарати и извърш-
вани изследвания в структурата за образна 
диагностика; отговаря за радиационната за-
щита на персонала и пациентите и органи-

зира участието на структурата във външна-
та оценка на качеството.

3. Изисквания за длъжността – съглас-
но длъжностна характеристика, утвърдена 
от изпълнителния директор на дружество-
то.

4. Необходими документи:
1. Диплома за завършено висше образо-

вание - Магистър по медицина със съответ-
ните приложения;

2. Документ за призната медицинска спе-
циалност по Кардиология;

3. Удостоверение за членство в БЛС;
4. Свидетелство за съдимост;
5. Медицинско свидетелство;
6. Документи удостоверяващи професио-

нален опит и стаж по специалността, препо-
ръчително минимум 4 години след придоби-
ването й.

7. Документи за владеене на чужд език и 
компютърна грамотност;

8. Други документи за професионална 
квалификация, умения и опит.

5. Начин на провеждане – Конкурсът за 
длъжността Началник на Второ отделение 
по обща кардиология ще се проведе по до-
кументи.

Документи за участие могат да бъдат 
подавани на адрес:

“Многопрофилна болница за активно ле-
чение „Сърце и Мозък”” ЕАД – гр. Бургас, 
адрес: гр. Бургас, бул. „Стефан Стамболов” 
№73.

Длъжностните характеристики на кон-
курсните длъжности, както и допълнителна 
информация за условията за участие може 
да се получи на същия адрес.

Телефон за информация относно конкур-
сите: 02/ 9603 103

Срок за подаване на документи – триде-
сет календарни дни от публикуване в преса-
та.

ПОКАНА
за свикване на Общо събрание

на "Кольо Фичето" ООД
със седалище база "Фонтана" к.к. Слънчев бряг

Уважаеми съдружници в "Кольо Фичето" ООС - гр. Несебър
Каним ви на Общо събрание на дружеството на основание чл. 

15 от Дружествения договор на същото, което ще се състои на 
16.06.2021 г. от 11 часа на адреса на управление на дружеството 
в к.к. Слънчев бряг, база "Фонтана", при следния

ДНЕВЕН РЕД:
1. Приемане на годишния отчет за 2020 г.
2. Вземане на решение за прекратяване на дружеството и обя-

вяване на ликвидация.
3. Избор на ликвидатор.
Молим за участието ви.

26.05.2021 г.   Съдружници с дялове от 
Сл. бряг   над 1/10 от капитала

Изложбата е по идея на председателя на ОбС - проф. Севдалина Турманова



Заради ковид-мерки-
те, от месеци в Айтос 
не беше се случвал тол-
кова вълнуващ и емо-
ционален празник. Тър-
жественото честване 
на 24 май, организира-
но от Община Айтос, съ-
бра на площад "Свобо-
да" стотици айтозлии и 
гости на града. На ри-
туала за издигане на 
националното знаме и 

знамето на община Ай-
тос, до кмета Васил Ед-
рев бяха знаменни гру-
пи от СУ "Христо Ботев" 
и СУ "Никола Вапцаров". 
Водещата Лазарина Ян-
чева покани на сцената 
отличниците на Випуск 
2021 и учениците с прес-
тижни изяви в наука-
та, спорта и изкуствата 
през учебната 2020/2021 
година. Зрелостниците 
получиха цвете с поз-
драви и пожелания от 
градоначалника, а изя-
вените ученици - Поче-
тен плакет с Диплом. 

Рекорден е броят на 
отличниците на випу-

ска тази година - 38. 15 
са учениците, номини-
рани от педагогически-
те съвети за Годишни-
те награди 2021, които 
Община Айтос присъж-
да за най-добрите вся-
ка година.

Празничната програ-
ма беше със специал-
ното участие на Детския 
танцов състав "Тракий-
че" при СУ "Христо Бо-

тев", с ръководител Ро-
сица Кавръкова. След 
концерта малките тан-
цьори на "Тракийче" по-
ведоха дълги хора. Тан-
ците на открито са тра-
диция за всеки празник 
в Айтос. Тази година 
на 24 май танцуващите 
деца и възрастни не се 
пуснаха от хорото бли-
зо час. 
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ПриятеЛ
Издание на Община Айтос Вестникът е основан на 14 април 1924 година

народен

28-31 МАЙ 2021, бр. 472

Вълнуващ 24 май на площада в Айтос

ДО
УПЪЛНОМОЩЕНИТЕ 
ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА:
ПП   ГЕРБ-СДС
ПП „ИМА ТАКЪВ НАРОД“
Коал.“БСП за БЪЛГАРИЯ“
ПП   Д П С
Коал.“ДЕМОКРАТИЧНА БЪЛГАРИЯ“
Коал.“ИЗПРАВИ СЕ! МУТРИ ВЪН!“
За ОБЩИНА АЙТОС

П  О  К  А  Н  А

На основание  чл. 89-96  от Изборния ко-
декс  и решение №124-НС/26 май 21 г.на 
ЦИК    във връзка с произвеждането на 
Избори за народни представители за На-
родно събрание на 11 юли 2021 год.. на-
срочвам  консултация с  представители 
на парламентарно представените партии 
и коалиции, представени в 45-тото Народ-
но събрание за 3 юни (четвъртък) 2021 г. 

от 10.00 часа в кабинета на Кмета на Об-
щината за определяне съставите на Се-
кционни избирателни комисии  и  ПСИК 
на територията на Община Айтос.

В  консултациите могат да участват и 
други партии , които не са парламентар-
но представени.

Консултациите са публични.
При консултациите участващите партии 

и коалиции представят:
а) писмено предложение за състав на 

СИК, което съдържа:
- наименованието на партията или коали-

цията, която прави предложението;
- имената и ЕГН на предложените лица;
- длъжността в комисията, за която се 

предлагат;
- образование, специалност;
- телефон за връзка с предложеното за 

член на СИК лице.
б) заверено от партията копие от удос-

товерение за актуално правно състоя-

ние на партията, издадено не по-рано от 
10.05.2021 г., или копие от решението за об-
разуване на коалицията за участие в избо-
рите за 45-то Народно събрание. С тях се 
удостоверяват имената на лицата, пред-
ставляващи партията или коалицията;

в) когато в консултациите участват упъл-
номощени лица, се представя пълномощ-
но, подписано от представляващите пар-
тията/ коалицията, или заверено копие от 
такова пълномощно;

г) списък на резервните членове, кои-
то да заместят предложените от партии-
те и коалициите лица за състави на СИК, 
когато правомощията на член на СИК се 
прекратят предсрочно или когато член на 
СИК не се яви в изборния ден. Замества-
нето се извършва с решение на РИК. Спи-
съкът трябва да съдържа данните, посоче-
ни в буква „а“.

За проведените консултации се съста-
вя протокол, в който се вписват имената 

на участвалите лица и в какво качество 
участват; направените предложения, въз-
ражения, особени мнения, становището 
по предложенията на другите участници, 
постигнатото съгласие или ако такова не 
е налице, в какво се изразява съгласието 
между участвалите в консултациите пред-
ставители на партиите и коалициите.

Протоколът се подписва от всички участ-
вали в консултациите лица.

Неподписването на протокола от участ-
вал в консултациите упълномощен пред-
ставител на партия или коалиция води до 
липса на постигнато съгласие за състави-
те на СИК на територията на съответната 
община или административен район.

Настоящата покана ще бъде обявена на 
интернет страницата на Община Айтос- 
http://aytos.bg

ВАСИЛ ЕДРЕВ
КМЕТ НА ОБЩИНА АЙТОС

Кметът Васил Едрев с изявените ученици на община Айтос 

ДТС "Тракийче"

Отличниците на Випуск 2021



Айтос с първенство 
по футбол 

„Авицена“ ЕООД гр. Айтос 
отчете пред Общинския съ-
вет дейността и финансово-
то си състояние през 2020 го-
дина. Общинската фирма е с 
предмет на дейност - търго-
вия на дребно с лекарства 
и консумативи. Дейността 
си развива в една аптека, 
в сградата на Общината. За 
помещенията заплаща наем 
и няма дълготрайни матери-
ални активи.

На редовното заседа-
ние на Съвета на 27 май т.г. 
стана ясно, че финансово-
то състояние на общинско-
то търговско дружество за 
2020 г. е добро. Няма нераз-
платени плащания към дос-
тавчици, наеми и дивиденти 
към Общината, към персона-
ла и институции. 

"На Община Айтос са из-
платени наеми в размер на 
11 064 лв. Счетоводната пе-
чалба е 13 000 лв., а чиста-
та печалба след плащане на 
данъците - 11 700 лв. Разхо-
дите за възнаграждения са 

123 000 лв., социални разхо-
ди  - 23 000 лв., с 4000 лв. по-
вече от 2019 г", пише в отчета 
на управителя Младен Ива-
нов. Иванов подчертава, че 
фирмата работи в обстанов-
ка на сериозна конкуренция 
на територията на общината, 
с увеличен брой на аптеки-
те и отварянето на две нови 
през 2020 г.

Става ясно още, че в ре-
зултат на засилена конку-
ренция, оперативните над-
ценки на всички аптеки, 
включително и на общин-
ската, са намалели, както и 
оборотите им. По-малко са 
и клиентите от община Руен, 
предвид факта, че там, в поч-
ти всяко село има открит ап-
течен пункт. 

Въпреки това, финансово-
то състояние на "Авицена" 
ЕООД е стабилно. Матери-
алните запаси на фирмата 
са в размер на 130 000 лв., 
към 1.01.2021 г. Вземанията 
от здравна каса са 127 000 
лв., оперативният резерв е 
от 43 000 лв.

"Община Айтос е една от 
малкото общини в България, 

които разполагат със своя 
аптека, чрез която всеобх-
ватно се задоволяват нуж-
дите на гражданите на общи-
ната и на съседни общини с 
лекарствени продукти и кон-
сумативи. Екипът на "Авице-
на" проявява изключително 
старание, за да изпълни из-
искванията на клиентите и 
да осигури всички необходи-
ми медикаменти, включител-
но и такива със специална 
доставка. Аптеката на "Ави-
цена" ЕООД продължава да 
е единствената, която изгот-
вя лекарства, и която обра-
ботва рецепти на военноин-
валиди и ветерани на тери-
торията на четири общини", 
пише още в анализа на уп-
равителя.

Младен Иванов е опти-
мист за бъдещето на фирма-
та и очаква следващата фи-
нансова година да е още по-
добра. "Ние ще допринесем 
със своята работа за улес-
няване достъпа на хората 
до необходимите им меди-
каменти, а с печалбата на 
фирмата ще сме от полза 
за доброто финансово със-
тояние на Общината", казва 
в заключение Иванов.

НП
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Стабилна финансова 2020 г. за 
общинската „Авицена“ ЕООД 

ОБЩИНА АЙТОС
СЪОБЩЕНИЕ

Във връзка с решение на Общинската епизоотична комисия от 
заседание, проведено на 19.05.2021 г., относно ограничаване 
разпространението на заболяванията Инфлуенца(грип) по птици-
те и Африканска чума по свинете, Община Айтос уведомява всич-
ки собственици на животновъдни обекти-лично стопанство, строго 
да спазват мерките за биосигурност при отглеждане на животни и 
птици за лични нужди. Отглеждането да става само в регистрира-
ни обекти, съгласно изискванията на Българската агенция по без-
опасност на храните.

СДРУЖЕНИЕ С НЕСОПАНСКА ЦЕЛ
ТРАКИЙСКО  ДРУЖЕСТВО „1897 ПЕТЪР  КИПРИЛОВ“ ГР.АЙТОС

СЪОБЩЕНИЕ
Управителният съвет (УС)на Тракийското дружество 1897 Петър Кип-

рилов поканва своите членове на Годишно отчетно събрание на 24 юни 
2021 г. (четвъртък) в салона на Общински клуб на ул.„Парков“ №52,при 
следния  ДНЕВЕН РЕД:

1. Отчет на УС на тракийското дружество за 2020г.
2. Приемане на Годишния финансов отчет за 2020г.
3. Предложение за план–програма за дейността на Тракийското дру-

жество за 2021г. 
4. Промени в Устава.
5. Разни.
Регистрацията на делегатите започва от 16:30 ч. на 24.06.2021 г. пред 

залата, където ще се проведе общото събрание. При липса на кворум на 
основание чл. 27 от ЗЮЛНЦ събранието ще се проведе същия ден от 18:00 
ч., на същото място и при същия дневен ред.

Участниците в работата на Годишното отчетно събрание гласуват с ре-
довна членска карта.

НАЧАЛО НА СЪБРАНИЕТО  17 ЧАСА!
Управителен съвет на Тракийско дружество „1897 Петър Киприлов“

П О К А Н А
Управителният съвет на ТД „Чудни скали“ гр. Айтос на основа-

ние чл. 26 от ЗЮЛНЦ кани всички членове на Дружеството на Ре-
довно Общо Събрание на 15.06.2021 г. /вторник/ от 17,30 часа в 
Заседателната зала на Община Айтос при следния:

ДНЕВЕН РЕД
1. Отчет на дейностите на ТД „Чудни скали“ гр. Айтос за 2020 г.
2. Отчет на Контролния съвет за 2020 г.
3. Избор за делегат за Общото събрание на БТС в гр. София.
4. Предложения за дейностите на ТД „Чудни скали“ - Айтос за 2021 г.
5. Разни.
При липса на кворум в определеният час, на осн. чл.27 от ЗЮЛНЦ, 

събранието ще се проведе на същият ден от 18,00 часа на също-
то място и при същият дневен ред, независимо от броя на явили-
те се членове.

Събранието ще се проведе при спазване на противоепидемичните 
мерки от Наредбата на Министъра на здравеопазването.

На 29 май 2021 г. (събо-
та) Община Айтос, Местна 
комисия за борба с проти-
вообществените прояви на 
малолетни и непълнолетни 
(МКБППМН - Айтос), съв-
местно с Туристическо дру-
жество "Чудни скали" - Айтос 
организира велопоход „Ние 
сме на пътя!“ Два са пово-
дите за атрактивната проя-
ва - празникът на просвета-
та и културата и Първи юни 
- Ден на детето.

Стартът на велопохода е 
в 8.00 часа пред сградата на 
Община Айтос.

Участниците са любите-
ли велосипедисти на въз-
раст VІІІ-ХІІ клас. За да се 
гарантира безопасността 

им на пътя, младежите ще 
преминат 12-километрово-
то разстояние до село То-
полица и обратно, орханя-
вани от патрулни автомоби-
ли на РУ-Айтос.

Отправната точка е дво-
рът на кметството в Топо-
лица. Там членове на клуб 
Българския младежки Чер-
вен кръст -Айтос (БМЧК) при 
СУ "Христо Ботев" ще пред-
ставят пред участниците ре-
ални проблеми, които мо-
гат да им се случат на пътя 
и как да реагират в критич-
ни ситуации. През това вре-
ме, членове на Младежката 
секция на ТД "Чудни скали" 
с ръководител Николай Ди-
митров ще се заеме с под-

готовката на трасе за атрак-
тивно велосъстезание, в ко-
ето ще участват само жела-
ещите велосипедисти. 

Всички участници ще но-
сят тениски с логото на про-

явата, осигурени от Община 
Айтос. Наградите, с желание 
да развива велоспортът в 
Айтос, предоставя велома-
газин "СТЕФ".  

НП

Николай Колев и фирма 
НИКС възстановяват една 
айтоска традиция - футбол-
ния турнир на спортна пло-
щадка “Дракон”. Начало на 
турнира е на 31.05.2021 г. Фи-
налът зависи от броя на от-

борите, които ще се включат 
в надпреварата. Засега про-
гнозната дата, която сочат 
организаторите, е 12 май.

Жребият и изготвянето на 
програмата за срещите ще е 
30.05.2021г., от 18:00ч. Фор-

матът на отборите - 10/12 
играчи - 5 полеви 1 вратар 
и 4 или 6 резервни състеза-
тели. Времетраене на мачо-
вете - 2х20/25мин, (в зави-
симост на броя участващи-
те отбори). 

Такса за участие - (12 чо-
века по 8 лв.), или общо 96 
лв. на отбор. Ще бъдат оси-
гурени купи, медали + па-
рична награда за 1-во, 2- ро 
и 3-то място. Телефон за за-
писване : 088 577 5903

77-ата годишнина от тра-
гичната гибел на семей-
ство Ченгелиеви и поета 
Атанас Манчев почето-
ха айтоските социалисти. 
На 21 май т.г. те поднесо-
ха цветя и сведоха глави 
пред родната къща на Чен-
гелиеви и пред мемориала 
в градската градина.

Общинският съвет 
прие с пълно 
мнозинство отчета 
на управителя 
Младен Иванов

Младен Иванов

Съветът заседава - 27 май 2021 г.

Младежки велопоход „Ние сме на пътя!“ на 29 май

Аптеката на "Авицена" ЕООД

77 години от 
гибелта на 

Ченгелиеви и 
Атанас Манчев



С Владислав Георгиев, уп-
равител на „ПРАЙМ КОНСУЛ-
ТИНГ“ ЕООД, разговаряме за 
изготвянето и приоритетите 
в Плана за интегрирано раз-
витие на Община Айтос 2021-
2027 г. (ПИРО). „ПРАЙМ КОН-
СУЛТИНГ“ ЕООД е фирмата, 
с която Община Айтос има 
сключен договор за подго-
товката на ПИРО Айтос 2021-
2027 г.

- Г-н Георгиев, презенти-
рахте на публично обсъж-
дане Плана за интегрира-
но развитие на Община Ай-
тос за периода 2021-2027 
г. Стана ясно, че сте събра-
ли огромна по обем инфор-
мация. Колко години назад 
трябваше да се върнете, за 
да бъде планирано бъдеще-
то на община Айтос за след-
ващите седем години?

- В различните сектори е 
различно. Например, населе-
нието сме го разглеждали 10 
години назад, а прогнозата за 
демографската тенденция - за 
20 години напред. Това е най-
големият период. Що се отна-
ся до икономическото разви-
тие на общината, върнахме се 
7-8 години назад, в един пе-
риод - от възстановяването 
след предишната икономиче-
ска криза до наши дни и вли-
янието на COVID.

- Анализирахте цялата 

тази информация. Каква е 
целта?

-. Анализът има за цел да 
намери най-точните отговори 
на въпросите: какво се е подо-
брило, къде има потенциал за 
развитие в бъдеще, и къде има 
проблеми, върху които трябва 
да се акцентира.

- Според индикативна-
та таблица, предвиждате 
100 000 000 лв. инвестиции 
в община Айтос за следва-
щите 7 години, каквато е и 
рамката на Плана. Откъде 
ще дойдат тези пари?

- Този бюджет и ресурс, кой-
то е залегнал в Плана, е сума 
от много различни възмож-
ности, които във времето мо-
гат да бъдат променяни и до-
пълвани. Защото  политиката 
на Европейския съюз и на на-
ционално ниво е свързана с 
динамика, която не може да 
бъде предвидена на 100%. Но 
към днешна дата, основните 

източници са в няколко посо-
ки. Първо, това са средства-
та по линия на ЕС, като тези 
средства могат да бъдат раз-
делени на няколко подгрупи. 
От една страна, като най-ва-
жен елемент, това ще бъде 
Програма „Региони в разви-
тие“, която изразено ще под-
крепя градските центрове в 
страната. Програмата е раз-
делена на два приоритета. 
В първия приоритет попадат 
десетте най- големи градове 
в България, сред които и Бур-
гас, а във втория приоритет -   
също големи градове с насе-
ление с над 15 хил. души в об-
щинския център. И гравитира-
щи около онези десет големи 
градове, най-често. Именно 
заради това виждаме потен-
циала на Община Айтос във 
взаимовръзките, които са из-
градени и могат да бъдат про-
дължаващо развити с Община 
Бургас. И като цяло, с общини-
те, които са в ареала на Бур-
гас. Следващата голяма про-
грама, която се очаква да под-
крепя бизнеса е "Конкурен-
тоспособност" в бъдещия пе-
риод. Тя е разделена на две, 
в две различни програми. Но-
восъздадената, е тази, която 
ще насърчава иновациите и 
продължението на съществу-
ващата програма. Тя ще е на-
сочена към подкрепа на биз-
неса и неговата технологична, 
дигитална и продуктова обез-
печеност и развитие. Програ-
ма "Човешки ресурси" е също 
много важен елемент, защото 
тя ще подкрепя не само зае-
тостта директно, но и разви-
тието на кадрите чрез квали-
фикации, чрез професионал-
ни обучения по ключови ком-
петентности и дигитални уме-
ния. Това се очаква да бъде 
един силен акцент върху бъ-
дещия период на ниво ЕС. Ди-
гиталните компетентности са 
във фокуса на усилията, кои-
то ЕС възлага на национал-
но ниво, защото се отчита, 
че ЕС има изоставане спря-
мо САЩ в тази посока. Там 
са насочени усилията. След-
ващият финансов инструмент 

е Програма „Наука“, насоче-
на към образованието, Про-
грама „Околна среда“ за водо-
снабдяване и канализация. Те 
също ще са инструменти, кои-
то ще бъдат ползвани активно. 
Има т.н. План за възстановя-
ване и развитие на Европей-
ската комисия, с бюджет над 
12 млрд. лв. за България. По-
ставени са много амбициозни 
цели за разходване на сред-
ствата. Целта на този План 
е масирана подкрепа, още в 
първия момент, в който иконо-
миката има нужда от възста-
новяване. Неговата срочност 
е по- кратка, но пък обемът му 
е достатъчно голям, за да е 
предизвикателство за нашата 
държава. Не на ниво община, 
не на ниво министерство.

От там идват калкулациите 
в ПИРО Айтос 2021-2027, които 
водят до извода, че в Община 
Айтос е реалистично да се ре-
ализира финансова Програма 
от порядъка на 100 млн.лв.  

- Каква ще е проектната 
стратегия на Община Айтос 
през следващите години?

- Стратегическата част на 
документа е разработена по 
стандарт, утвърден от Ми-
нистерството на регионално-
то развитие, но аз ще започ-
на от долу нагоре. На най- ни-
ското ниво са проектите, т.е. 
това, което директно ще бъде 
подкрепено. Те водят в йерар-
хично ниво нагоре към три из-
ведени приоритета, които са 
насочени за благоденствие на 
хора, за икономическо разви-
тие и просперитет и за еколо-
гия и климатични промени. И 
тези три приоритета, тяхната 
основна насоченост е да до-
принесат за две цели, които 
са заложени в Плана. Едната 
цел е свързана с това община 
Айтос да се утвърди като не-
изменна част от развитието 
на Бургаския регион, а втора-
та цел е да се преодолее нега-
тивната демографска тенден-
ция, намаляването на насе-
лението. Именно поради тази 
причина на ниво мерки и кон-
кретни проекти са предвиде-
ни изключително разнообраз-
ни начинания, свързани както 
със създаване на нова детска 
градина в гр. Айтос, за да мо-
гат да се насърчават хората 
да остават тук, а не да отиват 
в по-големия областен цен-
тър. В посока развитие на ин-
дустриалните зони, които съ-

ществуват - целта е подкрепа 
на свързаността между отдел-
ните територии в областта. Ця-
лата тази стратегия е насоче-
на към това, хората да оста-
нат да живеят и да работят тук 
и децата им да израстват тук. 
Т.е. в общината да има жиз-
неност, защото най- ключови-
ят и най-големият ресурс, кой-
то има една територия, това 
са хората. И ние трябва да се 
стараем да ги задържаме на 
тази територия.

- ПИРО Айтос 2021-2027 г.  
дава ли конкретна инфор-
мация за проектите, по ко-
ито трябва да кандидатства 
Община Айтос, като теми и 
проблеми? 

- Планът, на ниво изпълне-
ние, има т.н. Програма за ре-
ализация. Тя е отделно при-
ложение към Плана и в нея 
са структурирани и проекти, и 
възможни по-окрупнени теми 
или мерки, в които могат да се 
включат проектни идеи.

Конкретен пример за про-
ект - това е реновацията на 
Етнографския комплекс „Ге-
нгер“ , а за мярка - разви-
тието на туризма в община-
та. В мерките не са посочени 
задължително проект за кое 
училище или социална услу-
га ще готви Общината. Там е 
по-широко отворена ножица-
та и позволява да се включат 
различни идеи, защото не мо-
жем през 2021 да знаем как-
во ще ни хрумне и каква нуж-
да ще имаме през 2025 г.. За-
ради това мерките са дефини-
рани по такъв начин.

- Ако в Плана няма дефи-
нирана определена мярка, 
ще има ли право Общината 
да кандидатства с проекти 
в това направление?

-Тук въпросът има две осо-
бености. Първо, важно е как-
ви са условията на финанси-
ращата програма. Ако тя е за-
ложила изрично, в съответ-
ствие с общинския план, да, 
проектът трябва да фигурира в 
него. Второто, което трябва да 
се знае е, че този план подле-
жи на актуализация при необ-
ходимост. Защото динамиката 
на времето ни е толкова голя-
ма, че е силно вероятно някъ-
де в средата на периода да се 
наложи актуализация. Така че 
ПИРО не е затворен документ. 
Сега ще бъде приет, но всъщ-
ност неговия характер е да 
обхваща нуждите. Ако нужди-

те се променят, и той ще бъде 
променен.

- Това ли е документът, 
по който Общинската адми-
нистрация ще работи през 
следващите седем години?

- Искам да подчертая, че 
Планът не е наръчник на Об-
щинската администрация, по 
който тя трябва да работи. 
Планът е документ за всич-
ки - бизнес, граждани, непра-
вителствен сектор или фор-
мации. Ако хората проявяват 
инициативност, ще намерят 
своето място със своите идеи 
в Плана, и от там могат да тър-
сят реализация и да търсят 
финансиране. Всичко зависи 
от нас самите като граждани, 
като хора, като организации, 
като институции. Но не бива 
Общината да се разглежда 
единствено и само като игра-
ча, който участва в Плана. Не, 
напротив, тук могат да участ-
ват всички, всяка една, дори 
микро, фирма, един салон за 
красота, или фризьорски са-
лон, или автосервиз. Ако те 
утре кандидатстват за подкре-
па - да си купят някакво обо-
рудване или да обучат своя 
персонал. Това е елемент от 
Плана, това е приносът на все-
ки един от нас към развитие-
то на общността. 

- Каква трябва да е ко-
муникацията между Общи-
ната, бизнеса, НПО и всич-
ки, които  трябва да имат 
информация за възмож-
ностите?

- Проблемът е в това, че ако 
си с малък бизнес, ти се вто-
рачваш в бизнеса си и всеки-
дневните, ежедневните про-
блеми, и е много трудно да от-
вориш съзнанието си и да за-
почнеш да отделяш време за 
възможностите. Защото един 
малък бизнес има своите си 
ежедневни проблеми, които 
решава и трудно може да пог-
ледне напред във времето. Но 
тук Общината може да бъде ак-
тивната страна, от гледна точ-
ка на популяризиране. Но са-
мата Община като институция 
няма за цел да накара бизнеса 
просто да е активен в програ-
мите. Това трябва да се случва 
на централно ниво. Преди го-
дини бяха създадени областни 
информационни центрове на 
всяка една от областите, ко-
ито имат тази роля. Всъщност 
популяризирането на възмож-
ностите следва да се случва на 
Национално ниво, това е лич-
но мое разбиране. А на мест-
но ниво Общината би могла да 
бъде един катализатор на идеи. 
Защото ако бизнесът има идея, 
би могъл да я коментира с Об-
щината, или дори да потърси 
за мнение, как да си развие 
идеята. Но Общината сама за 
себе си няма ролята, не трябва 
да е комуникатор на информа-
ция, защото други институции 
имат тази функция.

НП

Националният статистически институт започва допълнително на-
биране на преброители за Преброяване 2021 - от 25 май до 10 
юни 2021 година.

При предстоящото преброяване на населението ще бъдат необ-
ходими около 30 хиляди преброители и контрольори, като над 25 
хиляди от тях вече са набрани. По-голям е недостигът на пребро-
ители в големите градове. Повече от необходимия брой кандидати 
за преброители има в Северозападна България.

В периода 18 септември - 3 октомври 2021 г. преброителите 
ще имат право да посещават домакинствата в техния преброите-
лен участък от 8.00 ч. сутрин до 20.00 ч. вечер, включително съ-
бота и неделя.

При Преброяване 2021 населените места на територията на стра-
ната ще бъдат разделени на преброителни участъци, като всеки ще 
съдържа приблизително 100 – 120 жилища и 250 – 300 лица. Все-
ки преброител ще може да преброи по един, два или повече учас-
тъка в зависимост от преброените онлайн лица.

Заплащането е по вече определен ценоразпис. Преброителите 
ще се легитимират със служебна карта, издадена от Националния 
статистически институт, като преди това ще преминат специално 
обучение и ще подпишат декларация за опазване на статистиче-
ската тайна на получената информация. 

Заявлението за кандидатстване за преброител е по образец 
и се подава в Общината. Документите за кандидатстване могат 
да се изтеглят на сайта на Община Айтос и на Преброяване 2021 
https://bit.ly/3hsBlDG.

Преброяването на населението и жилищния фонд в Република 
България ще се проведе в периода 7 септември - 3 октомври 2021 
година, като ще премине на два етапа:

- Първи етап - чрез попълване на електронна преброителна кар-
та по интернет от 7 септември 2021 г. до 17 септември 2021 го-
дина.

- Втори етап - чрез посещение на преброител на домакинствата 
- от 18 септември 2021 г. до 3 октомври 2021 година.
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Владислав Георгиев: Общинският план 2021/2027 г. не е 
наръчник за администрацията, а документ за инициативните

Стабилна финансова 2020 г. за 
общинската „Авицена“ ЕООД 

Набират допълнително 
преброители за 

Преброяване 2021

Най-важният 
ресурс, който има 
една територия, 
това са хората

Информираме гражданите, че от 31 май 2021 г. (поне-
делник) общинското търговско дружество "Айтос-Авто-
транспорт" ЕООД възстановява всички свои курсове по 
общинската и областната транспортна схема - до и от 
населените места и град Бургас.

Актуалното маршрутно разписание можете да види-
те на сайта на Община Айтос, раздел "Общински тър-
говски дружества" - "Айтос-Автотранспорт" ЕООД и на 
Автогара - Айтос.

Една от здравно-социални-
те услуги, които Община Айтос 
предоставя, и към която има 
засилен интерес е патронаж-
ната грижа за възрастни хора 
и лица с лица с увреждания. С 
цел да надгражда социалната 
подкрепа за гражданите, кме-
тът Васил Едрев поиска съгла-
сието на Общинския съвет Об-
щина Айтос да кандидатства 
по отворената нова процеду-
ра „Подкрепа за преодолява-
нето на последиците от кри-
зата, предизвикана от панде-
мията от COVID-19, и подго-
товка за екологично, цифро-
во и устойчиво възстановява-
не на икономиката” с проект-
но предложение “Патронажна 

грижа +”, за директно предос-
тавяне на безвъзмездна фи-
нансова помощ по Оператив-
на програма „Развитие на чо-
вешките ресурси 2014-2020“. 
Съветниците подкрепиха ини-
циативата на общинската ад-
министрация и упълномощиха 
кмета да извърши последващи 
действия, във връзка с подго-
товката и кандидатстването с 
проектно предложение

Процедурата е чрез подбор 
на проектни предложения, на-
сочени към изграждане на мо-
дел и устойчиво развитие на 
патронажната грижа за въз-
растни хора и лица с уврежда-
ния, включително и за хора с 
хронични заболявания и трай-

ни увреждания. За целта се 
предвижда продължаваща фи-
нансова подкрепа и оказване 
на здравно-социални услуги 
в домашна за потребителите 
среда. Програмата се реали-
зира се с финансовата под-
крепа на Европейския социа-
лен фонд (ЕСФ).

Проектът ще осигури про-
дължаване на подкрепата по 
осигуряване на почасови мо-
билни интегрирани здравно-
социални услуги в домове на 
лицата, които са най-застра-
шени от COVID-19. 

Предоставянето на интегри-
рани здравно-социални услу-
ги ще бъде за период от 12 ме-
сеца. Целевите групи включ-

ват: хора с увреждания, въз-
растни хора в невъзможност 
от самообслужване, лица над 
54 г., други уязвими групи, 
лица от рисковите групи за за-
разяване с COVID-19.

Определеният индикативен 
брой потребители за община 
Айтос по направление „Патро-
нажна грижа“ е 52 лица. Мак-
сималният размер на безвъз-
мездната финансова помощ 
е 104 832 лева за една годи-
на. Съгласно Условията за 
кандидатстване не се изис-
ква съфинансиране от Общи-
ната. Всички дейности следва 
да приключат не по-късно от 
30.06.2023 година.

НП

"Айтос-Автотранспорт" ЕООД 
възстановява всички курсове 
до селата и Бургас ОТ 31 МАЙ

Община Айтос подготвя нов социален проект
за почасови здравно-социални услуги в домовете на най-застрашените от ковид

Владислав Георгиев на представянето на ПИРО 
Айтос 2020-2027 г.



 Максим МОМЧИЛОВ

На 21 май т.г., в Артзалата 
на Община Айтос, със сво-
ята дебютна поетична кни-
га “Забравих да ти кажа...”, 
за първи път пред айтос-
ка публика застана млада-
та Елена Филипова. Дебю-
òъò на òаланòливаòа дама 
срещна подкрепата и ви-
соката оценка на журнали-
ста, издателя и приятеля, 
айтозлията Максим Мом-
чилов - гл. редактор на в. 
“Слънчев бряг”, Несебър. 
Залата беше препълнена с 
почитатели, много въпро-
си, отговори и автографи, а 
сред публиката бяха и екс-
депутатите Тодор Байчев и 
Николай Тишев.  

За поетичния си дебют Еле-
на Филипова е избрала загла-
вие на стихосбирката „Забра-
вих да ти кажа…”. Събрани са 
стиховете, които Елена е пи-
сала докато е учила в гимна-
зията, а след това в Бургаския 
свободен университет. А откъ-
де идва вдъхновението й, ав-
торката признава в едно ли-
рично встъпление: 

Има неизживяна любов. Лю-
бов, която е дошла в непод-
ходящ момент и не е могла 
да “оцелее” ... Силното чув-
ство в сърцето и вечната бол-
ка. Не знам колко съм вяр-

вала, че можеш да запазиш 
една емоция в сърцето си за-
винаги ... 

Да имаш щастливи момен-
ти с един, а твоята рана да 
е друг ... Но пък човек изжи-
вява онова, в което най-мал-
ко вярва ...

Поне е вдъхновяващо ... 
Дипломира се като магис-

тър по финанси и продължа-
ва да изразява себе си в сти-
хотворна форма. А ето какво 
още може да узнаете за Еле-
на: Тя е родена в Айтос. Сред-
ното си образование завърш-
ва в СУ „Христо Ботев”. През 
2014 г. се дипломира с отличие 
като Магистър по финанси към 
Бургаския свободен универси-
тет. Професионалният й опит 
е свързан с живото застрахо-

ване и банково дело. Работи-
ла е в сферата на финансови-
те услуги.

Любовта й към поезията да-
тира от ранна детска възраст, 
като първата си творба създа-
ва едва 13 годишна. Вдъхнове-
ние черпи от всичко, което я 
заобикаля, и превръща в стих 
всяко свое преживяване.

През цялото време - от пър-
вите стихове до дебютната й 
стихосбирка, Елена има под-
крепата на своите родители, 
работещи в Гърция и Испа-
ния. Стихосбирката е адре-
сирана до читателската ау-

дитория първоначално в 
Айтос, а след това, както 
се казва - и на други места 
в страната, а защо не - и в 
чужбина. 

В стихосбирката са вклю-
чени 66 стихотворения - за-
почва с „Не ме докосвай”, 
и завършва с „Търсиш ли 
ме”. Споделените стихове 
на Елена са пределно лич-
ни, сантиментално-тръпчи-
ви, отдадени на момента 
„тук” и „сега”, и … „веднага”. 
Следват законите на сърдеч-
ното движение, изпълнени 
с всекидневните изпитания 
(и драми), но и с всекиднев-
ното отвоюване на свое мяс-
то и смисъл. 

В наглед малкото думи, впе-
чатляващите стихове предста-

вят едновременния съвпад и 
разпад на настроения, съзер-
цателност, екзалтираност. В 
същото време, римите в „Заб-
равих да ти кажа…” сякаш 
„подреждат” емоционалния й 
хаос. Тематично са свързани 
с отказваната и извоюваната 
с много търпение любов, за 
онази любов, която ни раж-
да за начало. Желанието за 
себевглеждане и особено из-
питанието на чувствата, впе-
чатляват с точността на из-
каза и склонността към един 
разголващ дневник на само-
опознаването - сред други-

те, сред чуждите, които тряб-
ва да станат свои. Лирически-
ят текст не изпитва никакъв 
страх от обяснения. Словес-
ната мая на поезията й е тол-
кова характерно нейна, кол-
кото и искреността на откро-
венията й. Тя пуска на воля в 
съзнанието си „ада” и „рая”, 
които обаче не могат да раз-
мътят живата вода на битие-

то й. В свободното разпореж-
дане с пространство и време, 
Елена въвлича преживявани-
ята си и непрекъснато тран-
сформиращите се емоционал-
ни позиции на художествения 
„аз”. Тя е на „ти” със стихове-
те си, разговаряйки и пишей-
ки със себе си - несравнима 
и единствена. 

Първата стихосбирка на 

Елена вече има свое худо-
жествено поле, което може 
да се разширява според въз-
можностите на художестве-
ните сетива към конкретното 
и индивидуалното в бъдещи-
те стихове.

А на Елена сякаш е отреде-
но да страда и да мечтае – съ-
вършената дуалност за разви-
тието на лирическия текст.
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Забравих да ти кажа… 

Ден след празника на светите братя 
Кирил и Методий, на българската азбу-
ка, просвета и култура и на славянската 
книжовност, в СУ "Христо Ботев" - Айтос, 
бяха отличени учениците, постигнали ус-
пехи в различни конкурси и състезания 
през годината. Децата получиха награди 
и грамоти от "Цветолиние" на НЧ "Пробуда 
1880" Бургас, "Възстановете нашата Земя" 

на РИОСВ Бургас, "Полет над вълните" на 
Дамски клуб "Интър Уил Бургас" и "Един 
ден сред природата" на Национално лов-
но-рибарско сдружение.

Продължавайте да творите и да се раз-
вивате, беше пожеланието на директора 
Пенка Кирязова към успелите ученици, на 
тържеството за връчване на наградите.

НП

Ботевци  
с награди за участия в 
състезания и конкурси

По повод 24 май, в Излож-
бената зала СБХ в Бургас 
беше открита празнична из-
ложба на членовете на Дру-
жеството на бургаските ху-
дожници. Като член на Дру-
жеството, традиционно, в 

бургаската експозиция 
за Деня на светите бра-
тя Кирил и Методий, със 
свои картини художнич-
ката Димитрина Желе-
ва представя родния Ай-
тос. 

И тази година масле-

но платно на Желева украси 
бургаската изложба и впечат-
ли творческата общност. Та-
лантливата айтозлийка при-
съства на откриването и об-
мени идеи и опит с художници 
от различни поколения.

НП

Уважаеми творци!
Време е за АЛМАНАХ!
Градът ни е богат на хора, 

преоткриващи света с та-
лантливи творения.

Предлагам Ви да съберем 
частица от това духовно бо-
гатство и да го споделим с 
читатели от близо и далеч!

Моля, всеки творец, кой-
то е с айтоски корени, или е 
свързал живота си с Айтос, 
да откликне на призива и да 
изпрати свои творения: 

- поезия 
- проза 
- картини
За селекция и участие в 

Алманах "Айтос", изисква-
ния към творбите:

шрифт Times New Roman, размер 12, 
двустранно подравняване за прозата, 
30/60 знака. 

Изпращайте:
- до 10 стихотворения

- до две прозаични творби - до три стра-
ници едната.

- кратка творческа биография и сним-
ка на автора. 

Краен срок за изпращане на творбите - 
15.07.2021 година, на email: tati.jot@abv.
bg, тел. 0889591464, Татяна Йотова.

Алманах „Айтос“

Димитрина Желева 
представя Айтос на бургаска 

изложба за 24 май

За поетичния дебют 
на една айтозлийка

24 май

Елена Филипова

Димитрина Желева пред картината, с която 
участва в празничната експозиция



Интервю на  
Тодорка ЖЕЛЕВА

- Как тези послания стигна-
ха до вас, как те могат да дос-
тигнат до хората? Откъде ги 
избирахте?

- Това са послания от Духа 
през Акашовите записи. Те не са 
нещо, което мога да избера да по-
луча или не, просто слизат. Пре-
минала съм през нивата на обу-
чения в курса, създаден от Ати-
на Санториниу и съм придоби-
ла Майсторство, чрез положен 
изпит и дипломна работа. Все-
ки човек, роден на Земята, има 
достъп до полето на Акаша. Мяс-
то, в което е записано всичко за 
душите като преживяна опитност 
на Земята.

- Как се стига до Акашовите 
записи, може би с добро сърце 
и чиста душа?

- Само при чист канал, отворе-
но сърце и  постоянство.

- Каква информация можем 
да получим от Акашовите запи-
си, има ли значение какъв въ-
прос ще зададем?

- Отваряйки Акашовите записи, 
ние имаме възможност да искаме 
каквато и да е информация. Неза-
висимо какъв е въпросът и за как-
во питаме. От там ние няма да по-
лучим нищо за бъдещето, тук не 
става въпрос за врачуване или 
нещо подобно. Това е една част 
от цялата Вселена, която помага 
на човечеството в неговите чети-
ри проявления.

- Кои са тези четири прояв-
ления?

- Става въпрос за Ум, Тяло, 
Емоция, Дух. Всичко това рабо-
ти, за да ни върне усещането за 
свобода, идентичност, любов, 
мир, хармония и всичко, което е 
създадено в положителна насо-
ка за човека.

- Защо и как решихте да ги 
публикувате?

- Това са послания, които са 
слизали при мен, имам хиляди та-
кива. Водя канализирани медита-
ции и тези послания ги раздавам 
на хората, с които сме на меди-
тации или на пътуване.

Всъщност Румяна Емануилиду, 
която е моят редактор и издател, 
ме провокира и каза: „След толко-
ва много послания, които слизат 
при теб, да ги съберем в една кни-
га и тази книга да работи.“ 

- Казахте „да работи”, а ра-
боти ли тази книга?

- Да, знам, че тази книга рабо-
ти. Защото, когато човек я отво-
ри, той автоматично се свързва с 
енергията на Архангела или све-
тията и с която и да е друга енер-
гийна сила. Защото ние като чо-
вешки същества носим тези ас-
пекти, но не ги познаваме – заб-
равили сме ги.

- Как мислите, може ли 
едно такова послание да стиг-
не до всеки и да докосне сър-
цето му?

- Може да има хора, които не 
си признават, не си позволяват 
да го допуснат – обладани и не-

вярващи, но няма такива, до ко-
ито да не могат да достигнат пос-
ланията. 

- Освен с медитации, с какво 
друго се занимавате?

- Работя като финансов мени-
джър. Извън това, водя Рейки, ор-
ганизирам Рейки лагери и Рейки 
ателиета; водя Кръг обучение по 
Акашови записи с две групи; ак-
тивни и пасивни медитации. Видя-
ла съм много променени животи, 
независимо какво се е случило на 
хората. Всяка медитация или пос-
лание е докосване до теб самия, 
до „извора“ вътре в теб. Защото 
отговорите са вътре в нас, никой 
отвън не може да ни ги даде. По 
този начин хората се лекуват, ко-
гато намерят отговора или „жива-
та вода“ вътре в себе си.

Акашовите записи също рабо-
тят. Ако някой ме запита: „Ти из-
мисляш ли ги?“ – отговарям: „Мно-
го е хубаво да измисля нещо тол-
кова красиво, но за съжаление 
аз не бих могла да го направя“. 
Но всички те са минали през мен 
като енергия. Затова книгата се 
казва „…чрез Мариана Стоева“. 

- Какво всъщност предста-
влява канализирането?

- Канализирането е пътуване. 
Пътуване, изискващо отдаденост 
и вътрешна тишина. В това пъту-
ване сетивата ми се отварят на-
вътре. В един миг стигам до прос-
транство, където е всичко, за кое-
то съм готова. Тогава просто слу-
шам, виждам, пиша или говоря. 
Поради това казвам, че всичко е 
минало през мен. Посланията се 
материализират чрез думите, из-
говорени от моите уста или напи-
сани от ръката ми.  

- Мислите ли за нова книга?
- Да, в плановете ми е нова кни-

га. Посещавам курсове по лечеб-
но творческо писане и от група-
та ме стимулират да издам разка-
зите си. А  имам и една вътреш-

на подготовка за втора книга през 
Акашовите записи, която няма да 
е с послания.

- Финансист, духовен ин-
структор и писател - как ус-
пявате да съчетаете всич-
ко това?

- Ако за първите две съм във въ-
трешна сигурност, то за писател 
- не съвсем. Пиша от много мал-
ка, може би откакто съм се нау-
чила да пиша. Изразявам всичко 
на хартия – то минава през мен и 
със сигурност е писано през Духа. 
В курса по лечебно творческо пи-
сане, воден от Катерина Стойко-
ва, изучаваме различни стилове 
и жанрове. Любимо за мен е ме-
моарното писане, любим стил са 
и газелите. Във всяко нещо горя 
и това прави неусетно съчетава-
нето. Не полагам усилия. Не ми е 
трудно. Просто следвам огъня въ-
тре в себе си.

-Това е много рядко сре-
щан в българската литерату-
ра жанр, много малко творци 
могат да се справят с писане-
то на газели.

- Катерина Стойкова каза съ-
щото, но аз обожавам да пиша 
газели. Това не означава, че са 
сполучливи (смее се).

Разказите са свързани с мои 
преживявания, случвания, пъту-
вания, тъй като аз пътувам по цял 
свят. Сега, когато не можем да пъ-
туваме, заради корона вирус си-
туацията, се надявам моите раз-
кази да стигнат до повече хора, 
докосвайки ги така, както Ака-
шовите записи. Надявам се да ги 
провокират да бъдат по-смели. 

- Човек, за да може да по-
мага на хората по някакъв на-
чин, трябва да отвори душата 
си към много неща и да може 
да докосне и другите, нуждае-
щи се от това. Да дава с пълни 
шепи и да не очаква нищо в за-
мяна. Така ли е?

- Да! Най-вече да живееш в сво-
бодата на собствения си Дух, то-
ест да чуваш сърцето си и да ня-
маш външните граници – какво 
би си помислил другият за мен, 
това не би трябвало да същест-
вува. Всичко, което получаваш, 
трябва да го даваш.

- Кой може да посещава ва-
шите медитации, всеки ли има 
достъп и къде се провеждат?

- В Студио за танци „Сътворе-
ние“. Всеки, който има желание 
и време, може да посещава тези 
медитации. Сега в пандемията, 
както и за хората, които трябва 
да пътуват отдалече, има и он-
лайн курсове. Човек идва или се 
включва, ляга и се забавлява, по-
точно пътува в друго енергийно 
поле. Видяла съм много излеку-
вани животи – физически, емо-
ционално, психически, ментално, 
душевно. Медитацията е може би 
най-подходящото средство в тези 
времена. Направила съм дистан-
ционна група и по този начин хо-
рата могат да си лежат вкъщи и 
да медитират. Когато си онлайн, 
можеш да правиш медитациите 
колкото пъти искаш и по което и 
да е време. 

- Можете ли да си предста-
вите живот без книги?

- Не! Не мога да си представя 
живот без книги и живот, в който 
да не чувам този звук между хи-
микала и хартията. Това го обо-
жавам. Аз ползвам много ком-
пютър, но да чета книги на хар-
тиен носител за мен е истинско 
удоволствие. Предпочитам ис-
торически романи пред сладни-
кавите истории. Понеже хората 
знаят, че обичам книги, на всеки 
празник ми подаряват, и те ста-
ват все повече и повече в моята 
домашна библиотека. Благодаре-
ние на пандемията, успях да про-
чета голяма част от тези подаре-
ни книги.

- Да се върнем на Вашата из-
дадена книга. Какво още е осо-
беното в нея, как са подредени 
и как трябва да се четат посла-
нията в нея?

- Посланията са подредени 
много специално. Имах началото 
и края на книгата и нищо друго. 
Катерина Стойкова в курса по ле-
чебно творческо писане ни даде 
да изготвим проект – да започнем 
да правим книга. По това време, 
в моята група по Акашови записи 
дадох на курсистите да работят с 
Архангел Метатрон. Архангел на 
необятния духовен огън, мъдрост 
и Божествена светлина. Като Про-
рока Енох, той е писал части от 
Библията и е „шефът“ на Акашо-
вите записи. Беше се отворило 
пространство в синхроничността 
на двете учения. И в една сутрин 
през точно този период се събу-
дих със звънтяща мисъл в главата 
и сърцето си: „Ще бъде 144, ами 
да, как не се сетих сама!“

В Библията е казано, че кога-
то на земята се родят 144 000 чо-
века с пробудено Христово съз-
нание, в смисъл - толкова чисти и 
толкова отдадени на службата си 
за земята, светът ще се промени 
и земята ще се издигне на едно 
по-високо вибрационно ниво, хо-
рата с нея също. Тъжно ми е, че 
все още  няма 144 000 такива чо-
века, но си казах, това е моето 
заглавие – „144 послания до теб 
чрез Мариана Стоева“.

Другото, което за части от се-
кундата ми мина през ума, беше, 
че 144 делено на 4 - посоки на 
света, където стоят най-важни-
те 4 Архангела. Дели ли се - дели 
се. Също така сбора на числа-
та 1+4+4 прави девет. Символи-

ката на числото 9 е завършване, 
краят на цикъла Съвършенство. 
Това е числото и на един много 
силен Архангел – Архангел Гавра-
ил, който е донесъл благата вест 
на Дева Мария, че ще роди Исус. 
След това 144 делено на 4 (четири-
те Архангела или четирите посо-
ки на света), прави 36 като 3+6=9 
отново е числото 9. Така се полу-
чи едно много магично заглавие, 
според мен. 

И тогава си казах: разделям 
книгата на четири глави, като вся-
ка глава съдържа 36 послания, и 
щом ще бъдат четирите стихии, 
това са знаците на маите – въ-
тре те отбелязват началото на 
всяка глава. 

В първата глава са 36 послания 
за заземяване, стабилност, свет-
лина, яснота. 

Във втора глава има 36 посла-
ния за лечение на всички нива, 
за пътуване във времето и про-
мяна. 

Трета глава са послания за сво-
бода, истина, кураж и смелост. 

В четвърта глава са послания 
за любов, хармония, баланс и ча-
родейство. По този начин са под-
редени посланията, но как ще 
дойдат и кои енергийни същно-
сти ще заемат местата си в раз-
личните глави, дойде съвсем ин-
туитивно. Завърших книгата си с 
едно послание на Боян Мага, ко-
ето много ми харесва:

„Бъди своето собствено Съвър-
шенство! Бъди!

И помни – съвършенството, ко-
ето си, не може да живее без съ-
вършенството на този, който е 
до теб. И всеки път, когато хва-
неш познати длани до теб, ще 
си в кръга от вечност, на Любов 
и благост. Ще бъдеш милението 
на Бога. Защото всички ние сме 
Бого – мили същества. И всичко 
друго да изчезне, това ще е ви-
наги така!“
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Събеседник
Мариана Стоева е Майстор на Акашовите за-

писи, ученичка на Атина Санториниу и Петър 
Няголов. Преди 30 години пред нея, „случай-
но“ и красиво, се отваря врата към познание-
то на Духа.

Както самата тя разказва, една от най-вълну-
ващите врати, които е отваряла в живота си, е 
тази на Акашовите записи. Придобиването на 
Майсторство я превежда през доста предизвика-
телства, но вярата и постоянството й дават въз-
можност да работи редом със своите учители и 
да намира пътища за тяхното продължение.

Хората се лекуват, когато намерят отговора 
или „живата вода“ вътре в себе си

Отговорите са в нас, никой 
отвън не може да ни ги даде

Мариана Стоева:



Дона МИТЕВА

Престоят в лугата и калта 
на бургаските и поморийски-
те солници не е безопасен, 
предупреждава бургаска ле-
карка, която се занимава с 
калолечение. „Не трябва да 
се стои повече от 20 минути, 
защото съществува реална 
опасност от инциденти“, каз-
ва д-р Антоанета Грозева. 
Голяма част от бургазлии, а 
и гости на града използват 
лугата и калта на солниците 
за самолечение и процеду-
ри, които си назначават. 
Част от тях престояват нео-
граничено време в лугата 
или пък намазани с кал. При-
емат престоя там повече ка-
то атракция, отколкото като 
процедура.

Бургаското СПА се пре-
върна последните години в 
атракция, на която се водеха 
дори автобуси с туристи. Чу-
ваше се руска, полска, нем-

ска реч. Даже част от „по-
стоянното присъствие“ там – 
хора, сдобили се със знания 
за лечебните свойства, игра-
еха роля на своеобразни 
разпоредители и консултан-
ти.

Въпреки вкарания вход, 
мнозина продължават тради-
ционно да си правят проце-
дури там – от началото на ля-
тото, та до късна есен.

„Използването на калта е 
хубава атракция, но трябва 
да е под медицински кон-
трол. Хубаво е и това - да 
става на открито, но качест-
вата на калта са влошени, 
защото тя е окислена. Зали-
тането назад към природата 
не е медицински издържа-
но“, убедена е специалистка-
та. 

Що се отнася до калта, ко-
ято се използва за процеду-
ри в специализираните сана-
ториуми и хотели, тя се взе-
ма от определено място на 

езерото, съхранява се и се 
държи сметка за това колко 
процедури се правят с опре-
делено количество.

Както е сигурна и във ши-
роките възможности на ми-
нералните води в региона, 
които заедно с калта и луга-
та представляват огромно 
богатство и възможност за 
развитие на балнеотуризма 
и здравния туризъм като ця-
ло.

Чужденците искат 
научни изследвания

и факти, за да се доверят на 
българското балнеолечение. 
Тази теза застъпи по време 
на своята лекция д-р Анто-
анета Грозева в съпътства-
щата програма на изложени-
ето „Вашата ваканция“, про-
вело се в Бургас.

Д-р Грозева е дългогоди-
шен директор на Специали-

зираната болница за рехаби-
литация  в Поморие и със 
значителна научноизследо-
вателска работа в областта 
на калолечението и рехаби-
литацията на редица социал-
нозначими заболявания. Тя 
преподава в университет 
„Проф. д-р Асен Златаров“ 
на студентите от специал-
ността „Рехабилитатор“, а от 
2016 година е и директор на 
Медицинския колеж.

„В последните години в 
Бургаски регион изключител-
но нарасна броят на специ-
ализираните болници за ре-
хабилитация, СПА и уелнес  
центровете, които използват 
като основен фактор за ле-
чение и профилактика мине-
ралните води в региона, ли-
манната кал, лугата, рапата 
и морелечебните фактори“, 
казва д-р Грозева.

Тя подчерта, че по време 
на соца е имало институт, 
който се е занимавал с из-
следването на минералните 
води, който деветдесетте го-
дини е закрит. Ако под ка-
квато и да е форма се въз-
становят изследванията и 
бъдат представени пред 
здравните каси на различни 

държави, може да привлече 
нов контингент от туристи, 
застъпва теза докторката.

Хората в работоспособна 
възраст трябва да отделят 
време за процедури, които 
обаче да им бъдат назначени 
от специалисти и да се из-
пълняват в подходяща сре-
да.

„Повечето българи 
идват за 3-5 дена

и чакат с организма им да 
се случат чудеса. Да, ефект 
има, но се иска пакет от по-
не 10 дни. Тогава има сми-
съл. Тенденцията е друга – 
за добър ефект, който да се 
задържи поне 6 месеца, да 
бъдат направени 10 - 14 про-
цедури“, категорична е д-р 
Грозева. 

Тя се връща назад във 
времето и си спомня, че 
осемдесетте години у нас не 
само в Поморие, но и в Дев-
ня, Сандански, Кюстендил 
са идвали за по 28 дни гер-
манци от бившата ГДР, а съ-
що така туристи от Норвегия 
и Холандия, и то хора в ра-
ботоспособна възраст.

И сега има интерес от 
страна на Германия към 
здравния туризъм у нас.

„Съчетанието с културен 
туризъм, отдих и добра хра-
на в специализираните хо-

тели и балнеоцентрове е 
прекрасна възможност“, 
подчертава д-р Грозева, и 
допълва: „Българи от чужби-
на, които се завръщат у нас 
за отпуските си, също тър-
сят услугите на хотели, кои-
то предлагат медицинско 
обслужване“.

Ако строителството с та-
кива размери в близост до 
Поморийското езеро, по-
край пясъчната ивица, раз-
деляща езерото от морето, 
продължи, възможно е по-
ложените железобетонни 
основи да нарушат – като 
намалят или дори преуста-
новят, просмукването на во-
да през пясъчната ивица. 
Това може да доведе до на-
рушаване на водния баланс 
на езерото и да се отрази 
неблагоприятно върху кало-
находището и калообразу-
ването. Големият брой ту-
ристи от хотелите, пациенти, 
строителните работници и 
др., както и унищожаването 
на естествената (тръстико-
ва) растителност покрай 
брега на езерото ще прого-
нят завинаги редица  водоп-
лаващи птици, които гнездят 
по тези места. Това преду-

преждава д-р Грозева в за-
ключението на книгата си 
„Балнеолечебни ресурси“, 
издадена от ИК „Знаци“ 
през 2019 година.

Медицинският 
туризъм, а конкретно 
и балнеотуризмът, 
добива все по-широка 
популярност

Особено сега, по време на 
пандемията, когато пътува-
нията на големи групи турис-
ти единствено и само за 
плаж и море са толкова огра-
ничени. Новите търсения на 
туристите са в други посоки. 
Изискванията им са за раци-
онално съчетание на полез-
ни и приятни дейности.

Неслучайно и първата про-
ведена на живо у нас по вре-
ме на пандемия туристиче-
ска борса „Вашата вакан-
ция“ в Бургас бе с насоче-
ност здравен туризъм.

При медицинския туризъм 
добре се съчетават нуждата 
да се почива в отлична хо-
телска среда, при подходящ 
климат, исторически и при-
родни дадености с грижа за 
здравето и външния вид. В 
това отношение Бургаски ре-
гион разполага с всички не-
обходими дадености.
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4 Лугата и калта са лечебни, 
когато се прилагат под 
медицински надзор, категорична 
е д-р Антоанета Грозева
4 В миналото са идвали 
чужденци за по месец да 
ползват минералната вода, 
калта и лугата у нас

Калната процедура може 
да се прилага самостоятел-
но или да е в комбинация с 
други курортни естествени 
фактори – морска вода, лу-
га, рапа, слънце, пясъколе-
чение, както и с физиотера-
пия, лечебна гимнастика, 
масажи, медикаменти.

В България се прилагат 
следните методи на калоле-
чение:

• Апликационен;
• Ванен
• Кавитарен
• Египетски 
• Електрокалолечение

Методи на 
калолечение

Бургаското СПА 
крие рискове

Бургаските и поморийските солници 
са атракция, предпочитана от мнозина

Д-р Антоанета Грозева



Весела ГОРАНОВА

Бургазлии първи видяха но-
вия български филм с участие-
то на Мария Бакалова. „Като 
за последно“ е лентата, в коя-
то тя се снима преди да тръгне 
към Холивуд.

Новият филм събира съзвез-
дие от актьори - Васил Банов, 
Филип Аврамов, Китодар То-
доров, Малин Кръстев, Гера-
сим Георгиев – Геро, Стефан 
Денолюбов, Антон Радичев, 
Милена Аврамова, Анастасия 
Ингилизова, Свежен Младе-
нов, Любен Чаталов, Яна Ма-
ринова, Станимир Гъмов, бур-

газлията Тони Минасян, влиза 
в ролята на голямата любов на 
героинята на Мария Бакалова. 

Неочаквано добър филм, та-
ка определиха журналистите 
лентата на режисьора Ивайло 
Пенчев, след като бяха на 
предпремиерата в Бургас.

Изключителен кастинг е на-
правил той, няма слаб актьор и 
слаба игра. Пенчев отдавна 
работи с повечето от тях.

„Актьорите са великолепни, 
с повечето  съм снимал „Ле-
товници“. Тук ще ги видите в 
друга светлина и образи. Мно-
го са различни, една страхотна 
симбиоза има между тях“, зая-
ви пред журналисти след про-
жекцията Ивайло Пенчев. Фил-
мът е многопластов, трудно 
може да се определи само ка-
то комедия, повдига важни въ-
проси за семейството, отчуж-
дението, любовта.

За него добър филм става 
само с добре разказана исто-

рия, а рецептата е добър сце-
нарий. В случая с „Като за по-
следно“ сценаристите Божан 
Петров, Весел Цанков и сами-
ят Ивайло Пенчев са се спра-
вили чудесно.

Разбира се, интересът във 
филма е насочен към бургаз-
лийката Мария Бакалова. За 
нея режисьорът казва, че е 
обаятелна, камерата я обича, 
лесно преминава от тъжно в 
смешно, което малцина актьо-
ри умеят.

Тя е подбрана сред 30 моми-
чета за ролята, като е направи-
ла впечатление и на актьора 
Васил Банов. „От първия миг 
усетих, че нещо се случва, дой-
де на кастинга страшно подгот-
вена. Някои от момичетата ид-
ваха без да си знаят текста. Тя 
вече е излетял пъдпъдък“, каз-
ва за нея Банов и с малко тъга 
споделя, че тя вече не се обаж-
да. Във филма той е основният 

герой, прави отново блестяща 
роля, като се превъплъщава в 
застаряващия творец Никола 
Владимиров.

По думите му, през послед-
ните 50 години той не е участ-
вал във филм, с който да се 
срамува, актьорът подбира 
внимателно изявите си на го-
лемия и малкия екран.

„Опитвам се да бъда истин-
ски и в живота, и на сцената, 
да го преживявам“, разкри 
още Васил Банов. За публика-
та той е актьорът, който винаги 
изглежда строг. Обяснява го 
като вид броня.

„Нямам особени симпатии 
към себе си, имам реално от-
ношение към хората и към 
всичко, което правя“, обобща-
ва причината за това Банов, 
който също бе в Бургас за 
предпремиерата. На прожек-
цията пристигна и бащата на 
Мария Бакалова.

Бургазлии първи видяха новия 
БГ филм с Мария Бакалова

Община Руен
Решение № 170 от 21 май 2021 г.

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоу-
правление и местната администрация (ЗМСМА); чл. 129, ал. 1, из-
речение 1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) и чл. 21, 
ал. 7 от Закона за общинската собственост (ЗОС) Общински съвет 
– Руен одобрява проекта за подробен устройствен план (ПУП) – 
план за регулация (ПР) и план за регулация и застрояване (ПРЗ) в 
териториален обхват поземлен имот (п.и.) с № 238 по неодобре-
ния кадастрален план (КП) на с. Ясеново общ. Руен, обл. Бургас с 
посочените предвиждания на хартиен и цифров носител.

Настоящето решение подлежи на обжалване в едномесечен 
срок, определен с чл. 215, ал. 4 от ЗУТ по реда на чл. 215, ал. 1 
от ЗУТ, пред Административен съд – Бургас чрез Община Руен.

ПРеДСеДаТеЛ: Х. Хасан
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Филип Аврамов записа 
парчето към едноименния 
български филм „Като за 
последно“. Музиката е де-
ло на композитора Георги 
Стрезов, текстът – на Алек-
сандър Петров. Песента 
вече се завъртя в родния 
радиоефир, а видеото към 
нея можете да гледате в 
официалните канали на 
филма във Facebook, 
Instagram и YouTube. В кли-
па участват и известни 
български музиканти: Ка-
лин Вельов, Кирил Георги-
ев и Петър Македонски, 
Милен Кукошаров.

Възрастният, богат и известен писател (Васил Банов), 
предлага неочаквана помощ на младо момиче, изпаднало 
в беда (Мария Бакалова), като й предлага да се оженят. 
Когато жълтата преса раздухва фалшивата сензация, че 
70-годишен писател е оплетен в мрежите на 23-годишно 
момиче, това поражда поредица от комично-драматични 
събития и създава абсурдни ситуации.

На сцената се появяват свещеник с „превъзпитаните“ си 
питомци от затвора, бивш военноморски капитан в компа-
нията на шеметни старци, враждуващи за наследство сес-
три… „Като за последно“ ни пренася на красивото Българ-
ско Черноморие с история за човешките взаимоотноше-
ния, изпълнена със смях и сълзи, и любов.

Лентата ще се завърти в кината от 4 юни 2021 г.

Част от 
авторите 
на филма 
с бащата 
на Мария 
Бакалова 
- третият 
от ляво 
надясно

Филип Аврамов 
издаде нова 

песен „Като за 
последно“

Дона МитЕВА

Празник на децата творци 
организира НЧ „Изгрев 
-1909“. Всички, които обичат 
смеха, приключенията и 
творчеството могат да се 
включат в „Изгрев парк фест 
- 101 слънца” на първи юни от 
17.00 часа в парка на бурга-
ския комплекс „Изгрев“.

„Тази година акцентът е 
върху децата творци от дет-
ските градини и училищата. 
Подготвили сме много изне-
нади. В рамките на това чет-
върто издание на феста  ще 
се връчи и специалната на-
града от конкурса „Моята 
мечтана история с…” и ще е 
премиерата на книгата „Фор-
мула за щастие”, включваща 
10-те творби, наградени в не-
го“, коментира Кристина Ата-
насова, секретар на бурга-
ското читалище.

Специално внимание за-
служават майсторските кла-
сове по творческо писане и 
по рисуване, където под ве-
щото ръководство на утвър-
дени творци в рамките на 
един час ще се родят една 
красива история и една ри-
сунка.

Организаторите обещават 
и забавна фотосесия с аксе-
соари от проекта „Формула 
за щастие”, детски стрийт 
арт и изложба, дискусионен 

форум за родители, библио-
тека на открито, игри с награ-
ди за най-атрактивните до-
машни любимци и зумба тан-
ци, които ще разтанцуват 
гостите на феста и ще прео-
бразят парка.

Изработени като плакат, 
историите от книгата „Фор-
мула за щастие“ ще бъдат 

разположени в простран-
ството на парка, така че все-
ки, който желае, ще може да 
прочете избраната от него 
история и ще се наслади на 
илюстрацията към нея. 

За първи път на фестивал-
ната сцена ще видим пред-
ставителни състави от СУ „Д. 
Чинтулов”, ОУ „Св. Климент 

Охридски”, ОУ „Г. Бенков-
ски”, които ще представят 
интересно съдържание с 
много изненади. 

В изложба на открито ще 
се включат ДГ „Веселушко”, 
ДГ „Звездица–Зорница”, ДГ 
„Здравец”, ДГ „Изгрев”, ДГ 
„Ран Босилек” и ЧОУ „Д-р М. 
Монтесори”. 

За филма

В „Изгрев“ канят 
децата на парк фест 

Ивайло Пенчев раздава автографи

Васил Банов  и Мария Бакалова в кадър от филма „Като за последно“

Кадри от филма



Георги РУСИНОВ

Национали по плуване ще се 
борят за олимпийски квоти на 
състезание в Бургас. Днес започ-
ва общинският международен 
турнир „За голямата награда на 
град Бургас“ - Гран При. На пред-
варителна пресконференция бя-
ха представени националите, ко-
ито ще вземат участие. Част от 
тях вече са с олимпийски квоти. 

Дияна Петкова и Любомир Епит-
ропов са покрили А норматив и 
са сигурни участници на Олим-
пийските игри. Калоян Лефтеров 
също има А норматив от предиш-
ното издание на турнира в Бур-
гас. Габриела Георгиева и Йордан 
Янчев са двамата, които ще тър-
сят квоти за класиране на Олим-
пиадата. Тук е и спечелилият сре-
бро от Европейското първенство 
преди дни Йосиф Миладинов. Той 
също е сигурен участник на олим-
пийските игри.

Кметът Димитър Николов раз-
говаря с играчите и националния 
селекционер Кристиян Минков-
ски. Присъства и дългогодишният 
треньор Николай Вакареев.

„Всички тук са приятели на град 
Бургас, ще ни гостуват на нашия 
бургаски турнир „Гран При“ в но-
вия плувен басейн. Идеята е кол-
кото се може повече наши мест-
ни таланти да се запалват от ус-
пехите на националния отбор и 

да продължават по този път. Вра-
тите ни са широко отворени как-
то за тренировки, така и за тур-
нири, дори и международни. От 
нашите плувци разбрах, че сме 
изключително конкурентни на 
световно ниво като качество на 
плувната база. Хубаво е да има-
ме самочувствие, че притежава-
ме добра инфраструктура, но раз-
читаме и на техния талант отново 
България да се окичи с медали в 
този изключително красив и по-
пулярен спорт“, заяви кметът.

Минковски благодари на градо-
началника и Общината от името 
на Българската федерация по 
плувни спортове за прекрасните 
обекти, които са направили свър-
зани с плувните спортове и всич-
ката им помощ през последните 

години за развитието на плуване-
то в България.

„Тук е част от националния от-
бор мъже и жени, които се вър-
наха преди 2 дни от Европейско 
първенство. Всички те са изклю-
чително успешни състезатели, 
многократни шампиони и рекор-
дьори на България, повечето от 
тях и със солидно международно 
представяне. С нас е и Николай 
Вакареев – дългогодишен треньор 
към националния отбор, с много 
изявени състезатели“, каза селек-
ционерът и даде думата на Вака-
реев.

Според него наистина отборът 
е постигнал много през послед-
ните години с невероятните си по-
стижения и резултати.

„Това се видя и на последното 

Европейско първенство. Имаме 
още 2 месеца подготовка до 
Олимпиадата. Надеждата е два-
мата кандидати да покрият А нор-
матив и да имаме успешно пред-
ставяне на Олимпийските игри, а 

защо не едно добро класиране, 
което да е най-доброто в послед-
ните 20 години в българското плу-
ване. Благодаря на Общината и 
на г-н Николов за най-добрата и 
прекрасна база, която е в Бълга-
рия. И на предния турнир тук по-
стигнахме много добри резулта-
ти с покриването на нормативи. 
Това е атестат за добрия басейн 
за постигане на високи спортни 
резултати“, коментира тре-
ньорът.

Кметът Николов бе награден с 
плакет за развитието на плуване-
то в България, което Община Бур-
гас постига. На свой ред градо-
началникът раздаде подаръци от 
името на Общината на треньори-
те и състезателите.

Наградният фонд на Гран при в 
Бургас е осигурен от Общината и 
е в размер на 20 000 лева.

Спортен уикенд 2021, организиран за вто-
ра поредна година от Община Бургас, ще се 
проведе от 28 до 30 май. Масово участие ще 
вземат местните клубове. Обещават атрак-
ция и много адреналин за всички - състеза-
тели, треньори и зрители.

Уикендът стартира в петък с тридневна 
надпревара на изключително високо ниво по 
плуване, водна топка и кайтсърф.

„Парк Арена ОЗК“ ще бъде домакин на ат-
рактивното състезание, което ще продължи 
до неделя. По същото време на плувен ком-
плекс „Флора“ ще се проведе финалният тур-
нир по водна топка за U19, с участието на бур-
гаския „Черноморец“, който влиза в битка за 

титлата и медалите.
Кайтрегатата Burgas kite Week от петък до 

неделя събира най-доброто в този пълен с 
емоции спорт от цяла България. На Северния 
плаж, на кайтзоната на „Черноморец Бургас“ 
със сигурност ще бъде горещо и вълнуващо. 
Различни активности в неделния ден ще де-
монстрират състезатели на различна възраст 
от множество бургаски клубове. Приоритет 
ще бъде даден на децата и юношите. Актив-
но ще се включат и хора с увреждания.

Презентацията на спортните клубове ще 
бъде до Експоцентър „Флора“, в района на 
„Морско казино“ и на Байкпарк в Морската 
градина.

Много спорт в тематичен уикенд

НациоНали ще се борят  
за олимпийски квоти 

Чф

ПЛУВАНЕ
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Георги РУСИНОВ

Предстои решаващ, по-
следен кръг в Югоизточна 
Трета лига за бургаския 
футболен клуб „Черномо-
рец“. „Акулите“ гостуват на 
неудобния съперник от об-
ластта – „Карнобат“. В този 
кръг ще се реши кой от три-
те отбора, борещи се за 
класиране, ще влезе в про-
фесионалния футбол и ще 
се класира във Втора ли-
га. 

Преди мача в събота, кла-

сирането на „Черноморец“ 
засега изглежда минимал-
но. Дори и да победят в 
Карнобат, бургазлии ще ча-
кат задължителни загуби на 
претендентите им – „Мари-
ца“ (Пловдив) и „Загорец“ 
(Нова Загора). Пловдивча-
ни посрещат тима на „Бо-
рислав“ (Първомай) под Те-
петата. В Нова Загора пък 
играчите на „Загорец“ също 
ще разчитат на домакинско 
преимущество, когато изля-
зат на терена срещу „Ги-
гант“ (Съединение). 

В най-добрия вариант за 
бургазлии, ако победят 
„Карнобат“, а „Загорец“ и 
„Марица“ загубят, то те ще 
излязат с 81 точки на лидер-
ската позиция, която дава 
промоция във Втора лига. 
Така те ще изпреварят с ед-
на точка двата тима. Друг 
вариант е съперниците на 
„Черноморец“ да завърш-
ват наравно в своите мачо-
ве, а „акулите“ да победят. 
В такъв случай трите клуба 
ще се изравнят по точки и 
ще се гледа головата раз-
лика и преките двубои по-
между им.

На другия полюс е отбо-
рът на „Несебър“. „Делфи-
ните“ се борят за оцелява-
не в Югоизточна Трета ли-
га. „Несебър“ и „Спартак“ 
(Пловдив) са с равни точки 
– 30 преди последните си 
мачове. И двата клуба, го-
нещи оставането в третия 
ешелон на българския фут-
бол, са домакини. Несебър-
лии излизат срещу „Ямбол 
1915“. В Пловдив „Спартак“ 
се изправя срещу „Атлетик“ 
(Куклен). От изходите на 
двата мача зависи кой ще 
оцелее в битката за спася-
ване. 

Решаващ последен кръг за 
„Черноморец“ и „Несебър“ в Трета лига
ФУтБОЛ

В „Парк 
Арена ОЗК“:

„Акулите“ ще гонят победа в Карнобат

„Делфините“ излизат във важен мач срещу „Ям-
бол 1915“

Битката за класиране и оцеляване 
влиза във финален стадий

Георги РУСИНОВ

Община Бургас ще финан-
сира провеждането на Наци-
онален турнир по плажен во-
лейбол. Това решиха общин-
ските съветници по време на 
редовната сесия на Общин-
ски съвет – Бургас за май. 
Състезанието ще се проведе 
от 23 до 27 юни на бургаския 
Северен плаж. 

Докладната е входирана от 
кмета на община Бургас Ди-
митър Николов във връзка с 
искане на Националната ко-
мисия по плажен волейбол 
към Българската федерация 
по волейбол. Постоянната ко-
мисия по спорт към Общин-
ски съвет – Бургас е съгласу-
вала с общинска администра-
ция искането и е взела реше-
ние за финансиране на тур-
нира. Това ще стане с 3000 
лева, които ще послужат за 
обезпечаване на наградния 
фонд от състезанието и за 
осигуряване на спортни еки-
пи с логото на Община Бур-
гас. 

Това няма да натовари до-
пълнително бюджета, тъй ка-
то средствата ще дойдат от 
Международния турнир по 
спортни танци „Купа Бургас“, 
който бе отменен и не се про-

веде.
Друго престижно спортно 

събитие, включено в кален-
дара на Община Бургас за 
2021 г., е провеждането на 
„Европейска купа по плажен 
тенис“ с предвидено финан-
сиране от 4000 лева. Поради 
пандемичната обстановка в 
страната и света се налага 
трансформиране на планира-
ното мероприятие в Между-
народен турнир по плажен те-
нис Burgas Open 2021 към 
International Federation of 
Beach Tennis (IFBT), заявен и 
утвърден в техния календар. 
В резултат на тази промяна 
в ранга на състезанието се 
предлага да бъде редуцира-
на сумата за посоченото ме-
роприятие на 2000 лева.

Плувен маратон, който ще 
се проведе в акваторията на 
Морска гара – Бургас с орга-
низатор сдружение „Клуб по 
плувни спортове „Победа“ с 
председател Цанко Цанков 
се изважда от Спортния ка-
лендар за 2021-ва на Общи-
на Бургас. Въпреки това гла-
суваните средства от 5000 ле-
ва за провеждането му се за-
пазват, а самото събитие се 
премества в графа „Субсиди-
ране на други дейности в 
спорта“.

ФИНАНСИРАНЕ

община бургас вади 
пари за плажен 

волейбол и тенис

Сребърният медалист от Европейското Йосиф Миладинов 
и съотборниците му пристигат за важен турнир



ОБЯВА
На основание чл.14, ал.1, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.61,ал.1,т.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Кмета на  Община Приморско със Заповед №331/27.05.2021г. 
открива процедура по провеждане на   публичен търг с тайно наддаване за отдаване под наем на имоти  в   гр. Китен  и с. Яс-
на поляна частна собственост на Община Приморско, както следва :

№ 
по 

ред

Вид на обекта Местонахождение Площ Срок Начална це-
на в лв. без 
ДДС

Депозит 
за участие

1 Помещение на първи етаж  
в масивна двуетажна сграда 
- читалище  „ Свобода”, гр. 
Китен – за търговска  дей-
ност

Част от сграда ПИ 37023.501.619.1 
по КККР на гр. Китен,ул. Странджа, 
одобрени със Заповед №РД-18-
94/21.12.2007г. на ИД на АГКК, по  
плана  на  гр. Китен АЧОС № 
477/01.06.2005 г 

8.00 кв.м. За период 
от 3/три/
години

Год. Наем  - 
1 022.00 лв.
Месечен наем 
– 85.17лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

2 Билетна каса №1 
в Автобусен терминал
Китен

Част от сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. 
Китен,ул. Странджа, одобрени със 
Заповед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен 
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м за период 
от 3(три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

3 Билетна каса №2 
в Автобусен терминал
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.501.898 .1 по КККР на гр. 
Китен, ул. Странджа,одобрени със 
Заповед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен 
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м за период 
от 3(три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

4 Билетна каса №3 
в Автобусен терминал
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. Ки-
тен, ул. Странджа,одобрени със За-
повед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен 
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м за период 
от 3 (три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

5 Билетна каса №4 
в Автобусен терминал
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. 
Китен,ул. Странджа, одобрени със 
Заповед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м. за период 
от 3 (три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

6 Билетна каса №5 
в Автобусен терминал
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. Ки-
тен, ул. Странджа,одобрени със За-
повед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен 
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м. за период 
от 3 (три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

7 Билетна каса №6 в Автобу-
сен терминал
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. 
Китен,ул. Странджа, одобрени със 
Заповед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен
АЧОС №3371/10.09.2019г

3 кв.м. за период 
от 3 (три) 
години

Год.наем- 
383,25 лв.
Месечен на-
ем- 31,94 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

8 Офис в Автобусен терминал 
Китен

Част от в сграда с идентификатор 
37023.501.898 .1 по КККР на гр. 
Китен,ул. Странджа, одобрени със 
Заповед №РД-18-94/21.12.2007г. на 
ИД на АГКК,  по плана на гр. Китен
АЧОС №3371/10.09.2019г

14 кв.м. за период 
от 3 (три) 
години

Год.наем- 
1 788,50 лв.
Месечен на-
ем- 149,04 лв

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

9 Тоалетни в Автобусен 
терминал
Китен

ПИ 37023.501.898.2  по КККР на гр. 
Китен, одобрени със Заповед №РД-
18-94/21.12.2007г. на ИД на АГКК,  
по плана на гр. Китен АЧОС 
№3371/10.09.2019г

22 кв.м. за период 
от 3(три) 
години

Год.наем- 
2 810.50 лв.
Месечен на-
ем- 234.21 
лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

10 Терен за поставяне на пре-
местваем търговски обект-
Южен плаж стълби(ляво), гр. 
Китен

ПИ 37023.501.200 по КККР на гр. 
Китен, ул. 4-та ,одобрени със Запо-
вед №РД-18-94/ 21.12.2007г. на ИД 
на АГКК, със стар кадастрален номер 
по предходен план ПИ №368,южен 
плаж-стълби дясно по плана на гр. 
Китен АЧОС№2611/28.02.2017г.

192 кв.м. за период 
от 5(пет) 
години

Год.наем- 
8 966,40 лв.
Месечен на-
ем- 747,20 
лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година.

11 Част от терен за поставяне 
на преместваем търговски 
обект, ул. Атлиман, гр. Китен

ПИ 37023.501.56 по КККР на гр. Ки-
тен, одобрени със Заповед №РД-18-
94/21.12.2007г. на ИД на АГКК, 
кв.52, парцел 4 по плана на гр. Ки-
тен АЧОС № 153/15.03.2004 г.

233 кв.м. за период 
от 5(пет) 
години

Год.наем- 
10 881,10 лв.
Месечен на-
ем- 906,76 
лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година

12 Част от терен за поставяне 
на преместваем търговски 
обект, ул. Атлиман, гр. Китен

ПИ 37023.501.56 по КККР на гр. Ки-
тен, одобрени със Заповед №РД-18-
94/21.12.2007г. на ИД на АГКК, 
кв.52, парцел 4 по плана на гр. Ки-
тен АЧОС № 153/15.03.2004 г.

333 кв.м. за период 
от 5(пет) 
години

Год.наем- 
15 551,10 лв.
Месечен на-
ем- 1 295,93 
лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година

13 Част от терен за поставяне 
на преместваем търговски 
обект, ул. Атлиман, гр. Китен

ПИ 37023.501.56 по КККР на гр. Ки-
тен, одобрени със Заповед №РД-18-
94/21.12.2007г. на ИД на АГКК, 
кв.52, парцел 4 по плана на гр. Ки-
тен АЧОС № 153/15.03.2004 г.

50 кв.м. за период 
от 5(пет) 
години

Год.наем- 
2 335,00 лв.
Месечен на-
ем- 194,58 
лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година

14 Част от терен за поставяне 
на преместваем търговски 
обект, ул. 11-та, гр. Китен

ПИ 37023.501.694 по КККР на гр. 
Китен, одобрени със Заповед №РД-
18-94/21.12.2007г. на ИД на АГКК, 
номер по предходен план 491, 
кв.52, парцел 2 по плана на гр. Ки-
тен АОС № 247/01.06.2005 г.

22 кв.м. за период 
от 3(три) 
години

Год.наем- 
1 027,40 лв.
Месечен на-
ем- 85,62 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година

15 Помещение, находящо се на 
втори етаж в масивна двуе-
тажна сграда за обществени 
нужди административен ад-
рес: с. Ясна поляна, ул. „Ми-
хаил Герджиков” №26 – за  
ветеринарна аптека

ПИ 87655.501.284.1.2 по КККР на с. 
Ясна поляна, одобрени със Заповед 
№РД-18-771/01.11.2019г. на ИД на 
АГКК, с. Ясна поляна
АЧОС №6/02.11.1999г.

28 кв.м. за период 
от 5 (пет) 
години

Год.наем- 
511,00 лв.
Месечен на-
ем- 42,58 лв.

10 % от
началната  
тръжна
цена  без 
ДДС за 1 
година

Търгът ще се проведе на 09.06.2021 г., час на отваряне -10.30 часа, в административната сграда на  -  Община  Примор-
ско, на адрес: гр.Приморско, ул. „Трети март” № 56.  

Оглед на обектите може да се извърши всеки работен ден до деня, предхождащ датата на провеждане на търга, със собст-
вен превоз на кандидата и в присъствието на представител на Община Приморско. 

Документация за участие в търг се закупува от деловодството на Община Приморско , на адрес: гр.Приморско, ул. „Трети 
март”№56, всеки работен ден от 8,00 до 16,00 часа.

Цена на тръжната документация – 50.00 лв.(Петдесет лева), платими на касата на Община Приморско.
Заявления за участие в търг се подават в деловодството но Община Приморско, лично или от упълномощени представите-

ли, в запечатан плик, с ненарушена цялост, всеки работен ден от 8,00 до 17,00 часа.
Крайният срок  за  закупуване на документация за участие в търга е до 16.00 часа на 08.06.2021г.
Крайният срок за подаване на предложенията за участие в търга е до 17.00 часа на 08.06.2021г.
Пълният текст на Заповедта може да бъде открит на интернет адрес: www.primorsko.bg
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06:00 - Сутрешен блок
09:00 - По света и у нас
09:15 - Култура.БГ
10:15 - 100% будни предаване за здравосло-
вен лайфстайл
11:15 - Бързо, лесно, вкусно /п/
11:45 - Телепазарен прозорец
12:00 - По света и у нас
12:30 - Референдум /п/
13:30 - Живот на граница документален филм 
/България, 2015г./, режисьор Пепа Коши-
шка-Зяпкова
14:00 - Малки истории
14:15 - Телепазарен прозорец
14:30 - Приключенията на горските мечоци 
анимационен филм
14:45 - Капри тв филм /67 еп./
15:40 - Телепазарен прозорец
16:00 - По света и у нас
16:10 - Новини на турски език
16:30 - Бързо, лесно, вкусно
17:00 - БНТ на 60 /п/
18:00 - По света и у нас
18:20 - Още от деня
19:00 - Потомци на слънцето тв филм /5 еп./
20:00 - По света и у нас
20:45 - Спортни новини
21:00 - Бизнес.БГ
21:30 - Джинс
22:00 - БНТ на 60
23:00 - По света и у нас
23:30 - Законът на Дойл 3 тв филм /4 еп./(12)
00:15 - Култура.БГ /п/
01:15 - 100% будни предаване за здравосло-
вен лайфстайл/п/
02:15 - Потомци на слънцето тв филм /5 
еп./п/
03:25 - Капри тв филм /67 еп./п/
04:15 - Законът на Дойл 3 тв филм /4 
еп./п/(12)
05:00 - Още от деня
05:40 - Телепазарен прозорец

06:00 - "Трансформърс: Рескю Ботс" 
- анимация, с.3 еп.8
06:30 - "Тази сутрин" - информаци-
онно предаване с водещ Антон Хе-
кимян
09:30 - "Преди обед" - токшоу с во-
дещи Десислава Стоянова и Алек-
сандър Кадиев
12:00 - bTV Новините - обедна еми-
сия
12:30 - "Комиците и приятели" - ко-
медийно шоу
13:30 - Премиера: "Втори шанс" - 
с.2 еп.19
15:00 - Премиера: "Шест сестри" - 
с.6 еп.49
16:00 - "Едно голямо семейство" 
- еп.7
17:00 - bTV Новините
17:25 - "Лице в лице" - публици-
стично предаване с водещ Цветан-
ка Ризова
18:00 - Премиера: "Опасни улици" - 
с.13 еп.98
19:00 - bTV Новините - централ-
на емисия
20:00 - Премиера: "Сълзи от Рая" 
- еп.93
21:00 - "Фермата: Нов свят" - ри-
алити, с.5
22:30 - "Комиците и приятели" - ко-
медийно шоу
23:00 - bTV Новините - късна емисия
23:30 - "Луцифер" - с.2 еп.16
00:30 - "Стрелата" - с.2 еп.8
01:30 - "Домашен арест" - с.2 еп.16
02:00 - bTV Новините /п./
02:30 - "Преди обед" /п./
04:40 - "Опасни улици" /п./ 
05:30 - "Лице в лице" /п./

06:20 - "Здравей, България" 
09:30 - "На кафе" - предаване
12:00 - Новините на NOVA
12:30 - "Моят живот" - с. 3
13:30 - "Остани с мен" (премиера) 
15:00 - "Прости ми" (премиера) 
16:00 - Новините на NOVA
16:10 - "Плюс - Минус" - публици-
стично предаване, на живо
17:00 - "Намери ме" (премиера) 
17:55 - "Теглене на Лото 5 от 35 - 
"Златната топка"
18:00 - "Семейни войни" (премиера) - 
телевизионна игра
19:00 - Новините на NOVA - централ-
на емисия
20:00 - "Откраднат живот: Кръвни 
връзки" (премиера) - с. 8
21:00 - "Игри на волята: България" 
(премиера) - риалити
22:00 - "Пътят на честта" (премиера) 

23:00 - Новините на NOVA
23:30 - "Добрата съпруга" - с. 2
00:30 - "Пожарникарите от Чика-
го" - с. 6
01:30 - "Завинаги свързани" 
02:30 - "Слънце и луна" 
04:30 - "Пожарникарите от Чика-
го" - с. 6 /п/
05:20 - "Добрата съпруга" - с. 2 /п/

06:30 - Шпионката на Коко - Скри-
та камера
06:59 - Делници - с Николай Колев

10:30 - EuroTV Shop
11:00 - Кардиограма - с проф. Д-р 
Надка Бояджиева
12:00 - Психологически портрет - с 
Рени Анастасова
13:00 - Новини
13:15 - Заедно българи - с Алексан-
дър Томов
14:15 - Светът и всичко в него - със 
Симеон Идакиев
15:15 - Новини
15:30 - EuroTV Shop
16:00 - Делници - с Николай Колев
19:30 - Новини
20:00 - Честно казано - с Люба Ку-
лезич
22:00 - България на живо - с Иво 
Божков
23:00 - Новини
23:30 - Шесто чувство
01:30 - Телепазарен прозорец
02:00 - EuroTV Shop
03:30 - Светът и всичко в него - със 
Симеон Идакиев
04:30 - Темида - цената на истината - 
с Нина-Никол Хамилтън
05:00 - Честно казано - с Люба Ку-
лезич

06:00 - "От местопрестъплението: Ню 
Йорк" - с. 6 /п/
07:00 - "Инспектор Джордж Джент-
ли" - с. 6
08:50 - "Ангел на Коледа" - романтичен 
филм с уч. на Дженифър Финигън, Джо-
натан Скарфи, Холи Робинсън Пийт, Та-
мо Пеникет и др.
11:00 - "От местопрестъплението: Ню 
Йорк" - с. 6
12:00 - "Кралицата девственица" - истори-
ческа драма с уч. на Ан-Мари Дъф, Тара 
Фицджералд, Сиена Гилори, Иън Харт, Том 
Харди, Декстър Флетчър и др., II част
14:10 - "Следващото карате хлапe" - екшън 
с уч. на Пат Морита, Хилари Суонк, Май-
къл Айрънсайд, Констанс Тоуърс и др. /п/
16:30 - "Съкровището: Книгата на тайни-
те" - приключенски екшън с уч. на Никъ-
лъс Кейдж, Даян Крюгер, Джъстин Барта, 
Джон Войт, Хелън Мирън и др. /п/
19:00 - "София - Ден и Нощ" - риали-
ти сериал
20:00 - "От местопрестъплението: Ма-
ями" - с. 7
21:00 - "Железният човек 2" - екшън-фан-
тастика с уч. на Робърт Дауни-мл., Ми-
ки Рурк, Скарлет Йохансон, Гуинет Пол-
троу, Дон Чийдъл, Сам Рокуел, Самюел Л. 
Джаксън, Пол Бетани и др.
23:30 - "От местопрестъплението: Ма-
ями" - с. 7 /п/

05:30 - Колоездене: Световно пър-
венство в Йоркшир, часовник, мла-
дежи до 23 години
07:00 - Куриози
07:25 - Снукър: Шампионат на Ки-
тай, втори ден
09:25 - Снукър: Шампионат на Китай, 
трети ден, директно
14:25 - Топ 5
14:30 - Колоездене: Световно пър-
венство в Йоркшир, часовник, жени
15:00 - Колоездене: Световно пър-
венство в Йоркшир, часовник, мъ-
же, директно
18:05 - Топ 5
18:10 - Куриози
18:30 - Конен спорт: Световно пър-
венство за младежи в Белгия
19:30 - Мотоциклетизъм: 24 часа на 
Бол д'Ор, обзор
20:00 - Снукър: Шампионат на Ки-
тай, трети ден
21:00 - Новини
21:05 - Волейбол: Европейско пър-
венство за мъже, четвъртфина-

ли, обзор

06:00 - "Гаражът на Джей Лено" - ри-
алити, с. 2
06:50 - "Уокър - тексаският рейнджър" 
- с. 3 /п/
07:50 - "Черният списък" - с. 4 /п/
09:10 - "Да се посмеем"
10:00 - "Агентите на ЩИТ" - с. 1 /п/
11:00 - "В.И.П" - с. 4
12:00 - "Хавай 5-0" - с. 6 /п/
13:00 - "Уокър - тексаският рейн-
джър"- с. 3
14:00 - "Черният списък" - с. 4
15:00 - "Агентите на ЩИТ" - с. 1
16:00 - "Женени с деца" - с. 2, 2 еп.а
17:00 - "Американска нинджа 2" - екшън с 
уч. на Майкъл Дудикоф, Стив Джеймс, Ла-
ри Поиндекстър, Гари Конуей и др. /п/
19:00 - "Игри на волята: България" - ри-
алити /п/
20:00 - "Военни престъпления: Лос Ан-
джелис" - с. 4
21:00 - "Хавай 5-0" - с. 6
22:00 - "Герой" - екшън с уч. на Джет Ли, 
Тони Лунг Чу-Уай, Маги Чунг Ман-Юк, Жан 
Зъи, Чен Дао Минг, Дони Йен и др.
00:00 - "Военни престъпления: Лос Андже-
лис" - с. 4 /п/
01:00 - Еротичен телепазар
03:00 - "Национална лотария" /п/

СПРАВОЧНИК

СРЯДА
Температура: 16/20°C
Облачно, кратък дъжд
Вероятност за валежи: 71%
Вероятност за буря: 0%
Облачност: 59%

ЧЕТВЪРТЪК
Температура: 15/23°C
Променлива облачност
Вероятност за валежи: 37%
Вероятност за буря: 3%
Облачност: 44%
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ОБЩИНА ЦАРЕВО
ОБЯВА

Съгласно заповед № РД-01-334/21.05.2021 г. 
на кмета на общината

ОБЩИНА ЦАРЕВО
ОТКРИВА процедура по провеждане на публи-

чен търг с тайно наддаване за продажба на недви-
жим имот-частна общинска собственост, а имен-
но: ПИ №48619.501.304 по КККР на гр. Царево, с 
площ от 348 кв.м., с трайно предназначение-ур-
банизирана, с АЧОС №637/9.3.2007 г

 Начална тръжна цена – 24708 лв. без ДДС.
Направените предложения не могат да бъдат 

по-малки от  първоначалната тръжна цена плюс 
10% . 

Срок за закупуване на тръжната документация 
от деловодството на Община Царево до 15,00 ч. 
на 11.06.2021г. 

 Срок за подаване на предложенията за учас-

тие- до 16,00 ч. на 14.06.2021г. 
Предложенията за участие се подават в дело-

водството на Община Царево в запечатани и не-
прозрачни пликове, със залепен етикет с наиме-
нованието на участника и имота.

Цена на тръжната документация-100 лева без 
ДДС и размер на депозит за участие -2470,80 ле-
ва -10 % от началната тръжна цена, вносим по 
сметка на Община Царево- ВG35 UNCR 
70003324008729, най-късно  до 11.06.2021г.

 Дата на отваряне на предложенията - 
15.06.2021г., час - 10.00 часа, място - заседател-
ната зала в сградата на Общинска администрация 
Царево.-

Оглед на  имота ще се извършва по искане на 
кандидата след закупуване на тръжната докумен-
тация, всеки работен ден до датата на провежда-
не на търга.

За контакт: Галина Вълева –
тел. 0590550-24

ОБЯВА
"СВЕТА СОФИЯ БИЛДИНГ" ЕО-

ОД уведомява за инвестицион-
но предложение: "Изменение 
на ПУП-ПРЗ за УПИ VI,VII,VIII, 
кв.7, по плана на кв. Ветрен, 
гр. Бургас, ПИ с идентификато-
р и 
07079.702.678,07079.702.679 
и 07079.702.680 по КК на 
гр.Бургас и последващо из-
граждане на жилищна сграда 
за временно обитаване"

ОБЯВА
"МЕСТА 67 БГ" ЕООД и съсоб-

ственици уведомяват за инвес-
тиционно предложение: "Из-
граждане на жилищна сграда с 
подземен гараж  в УПИ VI, 
кв.11, по плана на ж.к. "Братя 
Миладинови", ПИ с идентифи-
катор 07079.619.58 по КК на 
гр. Бургас"

В изпълнение на проект СВ005.2.23.004 „Созопол и Од-
рин – обединени за култура и туризъм“,  съфинансиран от 
ЕС чрез Програмата за трансгрaнично сътрудничество 
Interreg IPA CBC   България  - Турция 2014-2020  Общински 
културен институт „Музеен център“ гр. Созопол   стартира 
изпълнението на дейност 5 „Сръчни и полезни“.

Дейността има за цел да стимулира запазване уникал-
ността на местния начин на живот и занаяти. Предвиждат 
се обучения по 4 занаята - бижутерия, плетачество, тъка-
чество  и бродерия. Обученията са в групи от 4 обучаеми. 
Продължителността им е 2 часа / ден в продължение на 14 
дни и се провеждат в Етнографския музей на гр. Созопол. 

Широката цел на тези обучения е не само запазването на занаятите, но и създава-
нето на възможности за съвременните хора да намерят своето хоби, възможност за 
общуване и възпитаване на съпричастност в името на обща кауза – развитие на ус-
тойчив  туризъм. Придобиването на умения е процес, който ние ще продължим и 
след приключване изпълнението на проекта. С тази инициатива успяхме да привле-
че значим интерес. Обучаемите споделят задоволството си от предприетата инициа-
тива и професионализма  на подбраните обучители.  

Произведените образци  в резултат на тези обучения ще бъдат представени на ор-
ганизирано  изложение през месец Септември 2021 г., когато планираме провежда-
нето на Фестивал на смокиновото сладко и дамгата. 

Етап от тази дейността е реализирана с изключителното съдей-
ствие на проф. Диана Радойнова, която посети групите обучаеми 
в гр. Созопол на 09.05.2021 г.

Желаем успех на всички обучаеми и им благодарим за отговор-
ното и всеотдайно участие в процеса. 

Отговорността за съдържанието на публикацията е на автори-
те и на Общинския културен институт "Музеен център" и при ни-
какви обстоятелства не може да се приеме, че този документ от-
разява официалното становище на Европейския съюз.

От Екипа за управление на проекта

The project is co-funded by the European Union through 
the Interreg-IPA CBC ProgrammeBulgaria-Turkey 2014-2020

 www.ipacbc-bgtr.eu

Земеделска кооперация „Задружен труд“ - с. Оризаре
кани своите членове на

Годишно събрание, което ще се проведе на 12.06.2021 г. 
в Културния дом от 9.00 ч. при следния 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. Отчет за работата на колектива за изтеклата стопанска годи-

на - доклад на председателя г-н Христо Николов.
2. Финансов отчет – докладва г-жа Желязка Иванова.
3. Отчет на КС.
4. Обсъждане и приемане на отчета на УС, КС и финансов отчет 

2020 г.
5. Други.
При липса на кворум събранието ще се проведе 1 час по късно 

на същото място при същия дневен ред.
От Управителния съвет

ОБЯВА

Търся тракторист-механизатор до 45 години. 
Работи се с нови машини.Целогодишна работа, 

добро заплащане. Район Бургас.
Телефон за връзка: 0899 929083
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в бургас

Бургаските абитуриенти 
като холивудски звезди
Момичета, достойни за корица на списание, приковаха вниманието на модните спецове

Весела ГОРаНОВа

Грация, изящество, стил, кра-
сота и неподражаемост показа-
ха бургаските абитуриенти тази 
година. Тяхната поява на възло-
ви места отново накара града да 
заживее с младостта и да въздъ-
хне по нея.

Нюзфийдът на фейсбук живее 
вече една седмица с техни сним-
ки. Учениците от  Випуск 2021 се 
простиха с училищната скамейка, 
обещаха си да следват мечтите си. 
Те са млади, истински, изпълнени 
със стремежи  и амбиция, такива 
ги видяхме. Подбрахме снимки 
на най-запомнящите се момиче-
та и момчета.

В Бургас липсваха изцепки, ап-
лодисментите на модните редак-
тори получават две момичета, ко-
ито защеметиха с избор на тоале-
ти. Стилът трябва да поощрява, за-
това ги показваме.

Две момичета се откроиха и 
взривиха социалната мрежа с из-
бор на визия.

Достойни за килим на Холивуд 
и корица на модно списание е де-
войката от ПМГ „Акад. Никола Об-
решков“, с гащеризон, който не 
остави никого равнодушен. Дру-
гото момиче от НЕГ „Гьоте“. Тя 
напомня на принцеса Грейс Ке-
ли или на Кейт Мидълтън, в ней-
ния стайлинг нямаше нищо излиш-
но, а всичко бе подходящо.

Иначе все повече става ясно, 
че фейсбук, инстаграм си казват 
думата. Повечето момичета си бя-
ха измислили сами моделите, за-
имствайки идеи от модни бран-
дове, качени в интернет мрежа-
та. Не са копирали никого, а по-
скоро са искали да бъдат ориги-
нални и неповторими.

Модният редактор на „Черно-
морски фар“ препоръчва на из-
вестния БГ дизайнер Стоян Ради-
чев да отвори свой бутик в Бургас, 
за да не тичат до Асеновград бъде-
щите абитуриентки и техните ро-
дители. Радичев бе предпочетен 
от доста бургаски момичета за ба-
лни рокли. Все пак, друго е да ка-
жеш, че той е твоят дизайнер. 

Разбира се, имаше и много кон-
фекция, но пък отиваше на млади-
те и красиви дами.

Младежите преобладаващо бя-
ха предпочели тъмносиньото, па-
пийонки сред аксесоарите, но не 
липсваха и свежи тонове в сака-
та, както и модните кецове. 

Явно, пандемията се е отрази-
ла върху избора на професии на 
момичетата и момчетата, повече-
то  ще учат биология, медицина, 
биотехнологии. Похвално е, че ве-
че много от тях предпочитат род-
ното образование и сред анкети-
раните не открихме нито едно де-
те да каже, че ще учи в чужбина. 
Всичките са предпочели родните 
висши учебни заведения.

Абитуриентката, която предиз-
вика фурор в социалните мрежи с 
избора на тоалет. Тя бе заложила 
на ефектен гащеризон

Ето я Петя от Немската, която е 
с безупречен стил, наподобяващ 
тази на принцеса Мидълтън

Ралица Тодорова, дъщерята на собственичката на 
сайта „Грамофона“ - Деси Генева, с ефектна фотосесия

Зам.-председателят на ДПС Йордан Цонев се появи 
изненадващо в Бургас, за да изпрати племенницата 
си Пролет

Дъщерята на областния управител 
Вълчо Чолаков в мандат 2014-2021 - 
Изабел, заедно със сестра си

Дантелата и тази година бе пред-
почетена от някои от младите дами. 
Във визията на абитуриентката от 
Търговска гимназия нямаше никакво 
разточителство и излишни детайли

Рицарско изпращане във Френската гимназия
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